
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان:  

فاصلهمناطقکمتربرخوردارباسایرمناطقشهربهحداقلمیرسد
 شایعه جدایی سینا اسدبیگی
از پرسپولیس پررنگ شد
هافبک سابق ذوبی ها به هافبک سابق ذوبی ها به 
اصفهان برمی گردد؟اصفهان برمی گردد؟
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چاه های غیرمجاز تهدید جدی برای منابع آبی 
کاشان است

دلیل محدودیت های مصرف برق در اصفهان 
چیست؟

 زمستانِ بازارِ خودرو در  دل تابستان 
 رئیس اتحادیه نمایشگاه داران اصفهان از حجم پایین معاملات خودرو در بازار اصفهان خبر می دهد 

دادستان اصفهان به 
موضوع محور تاریخی 

کمرزرین ورود کرد

کشف ۵ میلیارد تومانی 
تجهیزات پزشکی قاچاق 

در اصفهان

نصب گاباریت و تغییر ارتفاع؛ 
 دو نیاز پل صاحب روضات

در اصفهان است
مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان:

خیابان چهارباغ بالا لباس نو بر تن کرد
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

یکشنبه ۱8 شهریور ۱۴۰۳
۴ ربیع الاول ۱۴۴۶

8 سپتامبر  ۲۰۲۴
شماره ۴۱7۰

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

فراخوانآگهـیمناقصهعمومیازطریقارزیابیکیفیفشرده آگهیمناقصهعمومییکمرحلهایشماره4030/1013

)شماره2003001188000038درسامانهستاد(

شرکتگازاستاناصفهان

روابطعمومیشركتبرقمنطقهایاصفهان

شركتگازاستاناصفهان، درنظر دارد جهت موضوع زیر:

موضوع:تجدیدمناقصهخریدیکدستگاهلیفتراک)3(تن-تقاضایشماره3411602021

به شماره فراخوان )۲۰۰۳۰9۱۱۳8۰۰۰۰7۴( مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۰۵ را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرسwww.setadiran.ir از طریق ارزیابی کیفی 

فشرده برگزار نماید . کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه اسناد ارزیابی کیفی و پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه 

سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( انجام خواهد شد.

تذکر: با توجه به ارزیابی کیفی فشرده )یکپارچه( در این مناقصه، لازم است مناقصه گران نســبت به دریافت، تکمیل، مهر و امضاء الکترونیک و بارگذاری اسناد 
ارزیابی کیفی اقدام نمایند و همزمان مدارک لازم برای بارگذاری در پاکتهای الف، ب و ج را نیز مطابق دعوتنامه صادره مهر و امضای الکترونیک نموده و حداکثر تا 

تاریخ مشخص شده در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت بارگذاری نمایند. 

۵۳۱78۶۴۳ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۰۵ - کد فراخوان پایگاه ملی مناقصات      
- مهلت زمان دریافت اسناد از سایت       تا ساعت ۱9:۰۰ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۲۶
تا ساعت ۱9:۰۰ مورخ ۱۴۰۳/۰7/۰9  - مهلت ارسال پاسخ استعلام ارزیابی کیفی و ارائه مدارک و پیشنهاد قیمت در سامانه ستاد   
ساعت ۰8:۲۰ صبح ۰7/۱۰ /۱۴۰۳   - بازگشایی و ارجاع به کمیته فنی بازرگانی      

۱,۱۰7,۰۰۰,۰۰۰ ریال - مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار:      
زمان بازگشایی پاکات مالی مناقصه گران حایز شرایط متعاقباً در سامانه ستاد اطلاع رسانی خواهد شد.

جهت دریافت اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 3813765 - 031 و 38133759 - 031 تماس حاصل نمایید.

 شماره فکس 38133914 - 031

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه مرکز تماس  41914 021

شركتمناقصهگزار:شركتبرقمنطقهایاصفهان

شماره 
موضوع مناقصهمناقصه

مبلغ تضمین شرکت 
شرایط و الزامات ورود به مناقصهدر مناقصه )ریال(

4030/1013
عملیات اجرایی سیمکشــی خط 
63 کیلوولت دو مداره هســنیجه-

علویجه
1,375,000,000

1-دارا بودن گواهینامه صلاحیت پیمانکاری با حداقل 
رتبه 5 نیرو از سازمان برنامه و بودجه کشور 

2-سابقه انجام حداقل یک پروژه سیمکشی خطوط 
انتقال یا فوق توزیع با طول حداقل 20 کیلومتر

نوعتضمینشرکتدرمناقصه: ضمانتنامه معتبر یا فیش واریز وجه نقد به شماره شــبا IR ۳۳۰۱۰۰۰۰۴۱۰۱۱۰۱۴۳۰۲۳۰۲98 نزد بانک مرکزی با 

مبلغ فوق الذکر در وجه شرکت برق منطقه ای اصفهان

نحوهدریافتوتحویلاسنادمناقصه:كلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت و تحویل اســناد تا مبادله قرارداد، با مراجعه به "سامانه تداركات 

الكترونیكی دولت )ستاد(" به آدرس www.setadiran.ir امكان پذیر خواهد بود. )تماس با كارفرما، در صورت لزوم در ساعات اداری روزهای 

كاری با شماره 031-36277687(

مهلتدریافتاسناد: از ساعت 10 صبح روز یکشنبه مورخ 1403/06/18 لغایت ساعت ۱۶:۰۰ روز پنجشنبه مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۲9

جلسهتوجیهی: حضور نمایندگان مجاز شركت ها )همراه با معرفی نامه( در جلســه توجیهی که در روز دوشنبه مورخ 1403/07/02 ساعت 10:00 

صبح، استان اصفهان، پلیس راه اصفهان-تهران جاده علویجه، ورودی شهرک صنعتی بزرگ اصفهان )تلفن جهت هماهنگی 09133269835 

آقای میرزایی( برگزار می گردد، الزامی بوده و عدم حضور بمنزله انصراف از مناقصه خواهد بود. 

مهلتومحلتحویلاسنادمناقصه: نسخه الكترونیكی كلیه مدارك و مستندات اسناد مناقصه بایستی حداكثـر تا ساعت ۱۴:۰۰ روز دوشنبه مورخ 

۱۴۰۳/۰7/۰9 در "سامانه تداركات الكترونیكی دولت )ستاد(" بارگذاری و نسخه فیزیکی)پاکت الف( آن در موعد مذکور به آدرس: اصفهان، خیابان 

چهارباغ بالا، دبیرخانه شركت برق منطقه ای اصفهان تحویل گردد.

زمانومحلبازگشاییپاكاتمناقصه: ساعت ۱۰:۰۰ صبح روز سه شنبه مورخ ۱۴۰۳/۰7/۱۰، سالن كمیسیون معاملات ساختمان معاونت مالی و 

پشتیبانی شركت برق منطقه ای اصفهان

ضمناً می توانید این آگهی را در سایت های اینترنتی مشاهده کنید

www.setadiran.ir     www.erec.co.ir    www.tavanir.org.ir    http://iets.mporg.ir

نوبت اول نوبت اول

مالف:1781583

مالف:1783070

شرکت گاز استان اصفهان

نوبت اول

شرکتآبوفاضلاباستاناصفهان

آگهیبرگزاریمناقصهعمومی

شرکتآبوفاضلاباستاناصفهان در نظر دارد عملیات اجرایی به شرح زیر را از طریق مناقصه عمومی به پیمانكاران واجد شرایط واگذار نماید.

مبلغ تضمین )ریال(مبلغ برآورد )ریال(محل تامین اعتبارموضوع مناقصهشماره مناقصه

۴۰۳ -۲ - ۲۳7 
کنترل و پایش تصفیه خانه فاضلاب 

و تابلوهای راه انداز هوادهی و 
اسکروپمپ فاز ۲ شاهین شهر

7۶,۱۳۴,7۳۶,9۶۰۳,8۰7,۰۰۰,۰۰۰جاری

مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه معاملات شرکت اتاق۲9۲:  تاساعت: ۱۳:۰۰ روز دوشنبه به تاریخ ۱۴۰۳/۰7/۰۲
تاریخ گشایش اسناد مناقصه: از ساعت ۰8:۰۰ صبح روز  سه شنبه به تاریخ ۱۴۰۳/۰7/۰۳

دریافت اسناد: سایت اینترنتی
WWW.abfaesfahan.ir  شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

WWW.iets.mporg.ir پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات
شماره تلفن گویا: ۳۵۱۳۲۳۳8- ۰۳۱

اولین خودپرداز میوه و تره بار ایران؛ 
گامی نو در شبکه توزیع میوه

اصفهان؛درخطمقدم

نوآوریها
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 امام  جمعه گلپایگان:

سفیر استرالیا به وزارت خارجه ایران احضار و محاکمه شود
امام  جمعه گلپایگان گفت: به دلیل انتشار مطلب موهن در شبکه های اجتماعی توسط سفارت استرالیا 

در تهران باید سفیر این کشور به وزارت خارجه ایران احضار و محاکمه شود. 
به گزارش »ایمنا«، حجت الاسلام محمدتقی کرامتی در خطبه های نماز جمعه شهر گلپایگان با تأکید بر 
اینکه وزیران دولت در انتصاب مدیران دقت کنند، اظهار کرد: مدیرانی انتخاب شوند که شایستگی از نگاه 
غرب نداشته باشند و افرادی با تقوا و معتقد به آرمان های نظام باشند. وی با بیان اینکه ۱۷ شهریورماه 
سالروز قیام مردم تهران نقطه عطفی در تاریخ انقلاب اســلامی است، افزود: در این روز جمع کثیری از 
مردم تهران در راهپیمایی علیه نظام ستم شاهی به شهادت رسیدند. امام جمعه گلپایگان اضافه کرد: این 
روز جمعه سیاه نامیده شد و در این روز اوج گیری نهضت مردم ایران در سال ۱۳۵۷ بود که در رمضان آن 
سال، به اوج رسید انقلاب پیروز شد. حجت الاسلام کرامتی با انتقاد از سفیر استرالیا به دلیل این در سایت 
رسمی وزارتخانه استرالیا اقدام به تبلیغ هم جنس گرایی کرده اســت، افزود: این اقدام از نظر شرعی و 

قانون خلاف و توهین به ملت ایران است. 

سارق اموال کارخانجات شاهین شهر  دستگیر شد
فرمانده انتظامی شهرستان شاهین شهر و میمه گفت: ســارقی که در پوشش خرید ضایعات اقدام به 
سرقت اموال کارخانجات و واحدهای صنعتی شهرستان می کرد با اعتراف به ۹ فقره سرقت دستگیر شد. 
سرهنگ هادی کیان مهر در گفت و گو با »مهر« اظهار کرد: در پی دریافت گزارش سرقت تعدادی قطعات 
فلزی گران قیمت از یک کارخانه صنعتی در حوزه پاســگاه انتظامی مورچه خورت، بررسی موضوع در 
دستور کار مأموران این پاسگاه قرار گرفت. وی افزود: با بررسی مأموران پلیس و جمع آوری سرنخ های 
موجود عامل سرقت که به وسیله یک دستگاه وانت در پوشش خرید و جمع آوری ضایعات با حضور در 
کارخانجات و شرکت های صنعتی و تولیدی در فرصتی مناســبت اقدام به سرقت آهن آلات و اموال با 
ارزش این شرکت ها می کرد شناسایی و دستگیر شد. وی افزود: متهم در تحقیقات تکمیلی به ۹ فقره 
سرقت اموال کارخانجات اعتراف کرد که پس از تشــکیل پرونده برای انجام اقدامات قانونی به مرجع 

قضایی تحویل شد.

مدرسه خیرساز در روستای ون کاشان افتتاح شد
احمد تقی زاده وَنی، نیکوکار مدرسه ساز شــهید محمود تقی زاده روستای وَن در حاشیه افتتاح مدرسه 
خیرساز شهید تقی زاده در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: دانش آموزان امروز، نسل آینده ساز جامعه هستند 
و از این رو همه ما وظیفه داریم که توجه بیشتری به تعلیم و تربیت آنها داشته باشیم. وی ابراز کرد: دانش 
آموزان این روستا سال گذشته به دلیل فرسوده بودن بنای مدرسه، در شرایط سختی در حسینیه روستا 
تحصیل می کردند لذا وظیفه خود دانستم در راستای ادامه تحصیل دانش آموزان روستا و زنده نگهداشتن 

یاد برادر شهیدم این مهم را انجام دهم. 
مصطفی معینی، نماینده مردم کاشان، آران و بیدگل در مجلس شورای اسلامی نیز اظهار کرد: پایه رشد و 
توسعه کشور آموزش و پرورش است و ساخت مدرسه در راستای همین مهم جزو باقیات صالحات است. 
معاون مدیرکل و مدیر آموزش و پرورش شهرستان کاشان نیز اظهار کرد: با توجه به اینکه سال قبل این 
مدرسه شرایط مطلوبی برای تحصیل نداشت و دانش آموزان مدرسه نیز به علت فرسوده بودن از وضعیت 
آن گلایه مند بودند، به همت خیر بزرگوار نوسازی این مدرسه آغاز شد. غلامرضا بخشی موحد با بیان اینکه 
بهره برداری از اکثر مدارس نوساز به علت تأخیر در پرداخت سهم دولت با تعویق انجام می شود، ابراز کرد: از 
آنجا که ۱00درصد هزینه ساخت این مدرسه توسط خیر ارجمند متقبل شد بهره برداری از آن سه ماه بیشتر 

به طول نینجامید تا دانش آموزان در سال تحصیلی جدید در شرایط مطلوبی تحصیل کنند. 
گفتنی است؛ مدرسه شــهید محمود تقی زاده با اعتباری بالغ بر بیش از ۳۵ میلیارد ریال و در زمینی به 

مساحت ۶00 مترمربع و با زیربنای ۲۲0 مترمربع ساخته شده است.

فرماندار ویژه کاشان:

۱۰ طرح عمرانی در بخش برزک افتتاح شد

فرماندار ویژه کاشــان گفت: همزمان با هفته دولت ۱0 طرح عمرانی در 
بخش برزک با اعتباری بالغ بر ۴۶00 میلیارد ریال عملیاتی و افتتاح شد.

حمیدرضا محمدی فشارکی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: همزمان با 
هفته دولت ۱0 طرح عمرانی در بخش برزک در جهت تسهیلگری و رفاه 

مردم منطقه عملیاتی و افتتاح شد.
وی افزود: آیین بهره برداری از دیوار ساحلی رودخانه سادیان بخش برزک 
به طول ۷00 متر و ارتفاع ۳ متر از محل اعتبارات جاری و منطقه ای با اعتبار 

۸0 میلیارد ریال یکی از پروژه های ضروری در حوزه آب منطقه ای است.
فرماندار ویژه کاشان با بیان اینکه این رودخانه در سال های قبل طغیان 
کرده و جان چندین نفر را گرفته بود، گفت: این پروژه از طرح های ضروری 

منطقه بود که به همت دهیاری و آب منطقه ای استان اجرا شد.
محمدی فشارکی با اشاره به ظرفیت تولید برتر تخم مرغ در منطقه کاشان 
تصریح کرد: یک واحد مرغداری تخم گذار تمام مکانیزه در بخش برزک 

بهره برداری شد.
وی اضافه کرد: این واحد مرغداری ۴00 هزار قطعه ای روزانه ۲۴ تن تخم 
مرغ تولید می کند که برای احداث آن ۲00 میلیارد تومان هزینه شده است.

فرماندار ویژه کاشــان خاطرنشــان کرد: فضای رفاهی و تفریحی برای 
کودکان از جمله پروژه های ضروری است که بهره برداری از پارک کودک 
روستای آزران در زمینی به مســاحت ۴00 متر مربع با اعتبار ۲0 میلیارد 

ریال احداث شد.
محمدی فشارکی پروژه آسفالت معابر روستای تجره در بخش برزک را 
از دیگر طرح های عمرانی این بخش معرفی کرد و گفت: برای انجام این 
پروژه ۴۳0 تن آسفالت با اعتبار ۱0 میلیارد ریال با مشارکت دهیاری و بنیاد 

مسکن انقلاب اسلامی شهرستان هزینه شده است.
وی همچنین بهره برداری از ۶ پروژه در روستای پنداس با اعتباری بالغ 
بر ۱۶0 میلیارد ریال را از جمله ســنگ فرش، بهســازی و آسفالت، دکل 
مخابراتی و طرح و توسعه صحن و ساخت حســینیه شهدای گمنام و 
همچنین یک طرح درآمدزایی برای دهیاری را از پروژه های این بخش 

اعلام کرد.

افتتاح 8 طرح عمرانی، کشــاورزی و ورزشی در روستاهای بخش 
مرکزی کاشان

محمدی فشارکی با بیان اینکه مردم ولی نعمتان ما هستند و ما خادمان 
آنها که باید تلاش مضاعف کنیم تا رفاه بیشتری در روستاها رقم بخورد و 
از مهاجرت جلوگیری شود، افزود: در روستاهای بخش مرکزی هشت 
پروژه عمرانی، کشاورزی و ورزشــی در جهت تسهیلگری و صرفه جویی 

رقم خورد.
فرماندار ویژه کاشان گفت: افتتاح و بازسازی مسجد تاریخی و کتابخانه، 

سنگ فرش و جداره سازی روستای دره با اعتباری بالغ بر ۴0 میلیارد ریال 
با هدف ارتقای رفاه و فرهنگ مردم روستا رقم خورد.

محمدی فشــارکی ادامه داد: موضوع مســکن یکی از نیازهای اولویت 
دار روستاییان است که در این خصوص در روســتای خنب با واگذاری 
هشت هکتار، ۷0 قطعه در مساحت ۲00 متری جهت واگذاری مجموعه 
مسکونی روستا با اعتبار ۱۵ میلیارد ریال انجام شد. وی با بیان اینکه این 
مقدار واگذاری جوابگوی نیاز مسکن جوانان روستا است تا از مهاجرت 
آنها جلوگیری شود، اظهار کرد: در این روستا تا کنون ۴۴ متقاضی مسکن 
وجود دارد. فرماندار ویژه کاشان همچنین از واگذاری سه هکتار زمین و 

۳۵ قطعه با اعتبار ۱0 میلیارد ریال در روستای جزه خبر داد.
فرماندار ویژه کاشان به بهسازی و بازسازی دهیاری و ده سرای روستای 
شادیان در جهت توسعه گردشگری با اعتباری بالغ بر ۱0 میلیارد ریال از 
محل اعتبارات دهیاری ها به عنوان بخش دیگر پروژه های هفته دولت 
اشاره کرد. رونمایی از یادمان ۷ تن از شهدای روستای شجاع آباد، بهره 
برداری از پارک کودک شــجاع آباد، اجرای آبیاری تجمیعی در روستای 
شــجاع آباد با صرفه جویی ۵0 درصدی مورد رضایت کشاورزان منطقه، 
کتابخانه، خانــه ورزش و نیروگاه خورشــیدی ۲0 کیلــووات در یکی از 
روستاهای شهرســتان با اعتبار ۵ میلیارد ریال از دیگر پروژه های هفته 

دولت در کاشان است.

مدیر منابع آب کاشان از آزادســازی ۲۴ هزار متر 
مربع از بستر و حریم رودخانه های این شهرستان 

در ۲ سال اخیر خبر داد.
به گــزارش »ایرنــا«، روابط عمومی شــرکت آب 
منطقه ای اصفهان روز شــنبه به نقل از محمدرضا 
نرجسیان افزود: به غیر از آزادسازی بستر و حریم 
رودخانه ها، ســاماندهی، دیواره چینی و عملیات 
لایروبی آنها نیز با جدیت در حال انجام است. وی 
اضافه کرد: دیوار ساحلی رودخانه روستای سادیان 
بخش برزک این شهرســتان به طــول ۷00 متر و 
ارتفاع سه متر با اعتباری بالغ بر ۸0 میلیارد ریال از 
محل اعتبارات آب منطقــه ای اصفهان در روزهای 

اخیر احداث و بهره برداری شد.
مدیر منابــع آب کاشــان ادامــه داد: دیوارچینی 
رودخانه اردهــال در این منطقه نیــز به طول ۶۵0 
متر با تخصیص اعتباری حــدود ۶0 میلیارد ریال 
از محل اعتبارات جاری این شــرکت از پروژه های 

امسال بود.
به گزارش »ایرنا«، مســاحت حــوزه آبریز منطقه 
کاشان افزون بر ۱0 هزار کیلومتر مربع شامل ۱۶ زیر 
حوزه است که از شــمال غرب )رودخانه شوراب( 

تا جنوب شرق )رودخانه تتماج( ادامه می یابد.
طول رودخانه های شهرســتان کاشان حدود ۷00 
کیلومتر است؛ این شهرســتان با جمعیت افزون 

بر ۳۶۴ هزار نفر در ۲00 کیلومتری شــمال اصفهان 
است.

بر اســاس آمار موجود طــول رودخانه های اصلی 
استان اصفهان بالغ بر سه هزار و ۵٠٠ کیلومتر است 
که در سال های اخیر به دلیل برداشت های بی رویه 
و کاهش بارش بخش قابــل توجهی از آنها جریان 

غیر دائم و مقطعی پیدا کرده اند.

 در ۲ سال اخیر

۲4 هزار مترمربع از بستر و حریم رودخانه های کاشان آزادسازی شد

مدیر دفتر نمایندگی وزارت امور خارجه در استان اصفهان گفت: انعقاد قرارداد خواهرخواندگی کاشان و کازانلاک بلغارستان دستاورد قابل توجهی برای دیپلماسی 
عمومی کشور است. به گزارش »ایمنا«، مصطفی دولت یار اظهار کرد: انعقاد قرارداد خواهرخواندگی کاشــان و کازانلاک دستاورد قابل توجهی برای دیپلماسی 
عمومی کشور در مقطع کنونی با توجه به عضویت بلغارستان در اتحادیه اروپا و فشار لابی های صهیونیســتی و آمریکایی در این کشور برای ممانعت از گسترش 

روابط فرهنگی و تجاری دو کشور است. 
نماینده سابق جمهوری اسلامی ایران در سازمان ملل متحد تأکید کرد: کاشان و کازانلاک با توجه به اشتراکات تاریخی، فرهنگی و تمدنی و با عنایت به این نکته که 
هر دو شهر از تولیدکنندگان اصلی گل محمدی در جهان هستند، می توانند با بهره گیری از اشتراکات تاریخی، فرهنگی و تمدنی تعاملات فرهنگی ایران و بلغارستان 
را نمایندگی کنند و نقطه ارتباط فرهنگی و تجاری دو کشور باشند. وی افزود: انعقاد قرارداد خواهرخواندگی می تواند سرآغاز یک رابطه و همکاری بلند مدت بین 
دو شهر و تقویت کننده همکاری و دوستی بین ایران و بلغارستان و زمینه ساز توســعه همکاری های فرهنگی و اقتصادی و شهری باشد. برای این اتفاق باید به 

شهردار دارالمؤمنین و مردم ولایت مدار و شهیدپرور کاشان تبریک گفت و از تداوم این حرکت و ابتکار شایسته حمایت کرد.

خبر روزاشتراکات فرهنگی کاشان و کازانلاک زمینه ساز توسعه دیپلماسی شهری

عکس خبر

رکابزنی دوچرخه سواران 
 کاشانی به مقصد 

مشهد الرضا)ع(
کاروان دوچرخه سواران امام رضا)ع( 
با حضور در گلزار شــهدای دارالســلام 
کاشــان و تجدید میثاق و عطرافشانی 
 قبور شهدا با بدرقه خانواده شهدا راهی

مشهد شدند.

چاه های غیرمجاز تهدید جدی برای منابع آبی کاشان است
مدیر مرکز مدیریت بحران کاشــان گفت: چاه های غیرمجاز تهدید جدی برای منابع آبی کاشان است. 
هادی کاشانی نژاد در گفت وگو با »تسنیم« اظهار کرد: از شهروندان درخواست داریم تا هرگونه حفرچاه 
غیرمجاز که امری غیرقانونی و خلاف شــرع اســت در اولین فرصت گزارش دهند. وی با اشــاره به 
اینکه کاشان در منطقه خشــک و نیمه خشکی واقع شده اســت، تصریح  کرد: ما امروز از یک طرف با 
خشکسالی های گسترده و کم سابقه روبه رو هستیم و از طرف دیگر نیز تغییرات آب و هوایی و گرمایش 
زمین منابع آبی ما را تهدید می کند. مدیر مرکز مدیریت و کنترل حوادث شهرستان کاشان با بیان اینکه در 
کنار تمامی مسائل برای توسعه نیازمند آب هستیم، افزود: چاه های غیرمجاز تهدید جدی برای منابع آب 
محدود است که امیدواریم با همکاری مردم، برخورد لازم با برداشت های غیرمجاز از منابع آبی محدود را 
داشته باشیم. وی با بیان اینکه ۵۲۶ حلقه چاه غیرمجاز تاکنون پر و مسدود شده است، خاطرنشان کرد: 
در سال جاری به دلیل کاهش میزان بارندگی ها لزوم برنامه ریزی و صیانت و مراقبت و مدیریت منابع 
آب شرب و کشاورزی بیش از گذشته احساس می شود. کاشانی نژاد با بیان اینکه با توجه به بحران آب و 
لزوم صیانت از منابع آبی، همه مسئولان باید توجه ویژه ای به برخورد قاطع با متخلفان و معرفی آنان به 
دستگاه قضایی داشته باشند، گفت: باید فرهنگ صحیح مصرف منابع آب به مردم آموزش داده شده 

تا آنان حداکثر همکاری را داشته باشند.

۹0 کیلوگرم تریاک در سمیرم کشف شد
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر اســتان اصفهان گفت: یک دســتگاه خودرو سواری تیبا حامل ۹0 
کیلوگرم تریاک در سمیرم توقیف و ۲ قاچاقچی نیز دستگیر شدند. سرهنگ احمد نیکبخت در گفت وگو 
با »مهر« اظهار کرد: در راستای اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی، مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر 
مرکز استان با اشراف و همکاری اطلاعاتی پلیس مبارزه با مواد مخدر در استان خراسان رضوی، از انتقال 
محموله ای از مواد افیونی در یکی از محورهای مواصلاتی شهرستان سمیرم مطلع و اقدامات خود را برای 
شناســایی آن آغاز کردند. وی تصریح کرد: در این راستا مأموران این پلیس ضمن هماهنگی با مرجع 
قضایی به محور مورد نظر اعزام و با انجام تحقیقات و اقدامات میدانی گسترده و بررسی های دقیق در 
نهایت خودرو تیبا حامل مواد مخدر را شناسایی و در یک عملیات کاملًا هماهنگ آن را متوقف کردند. 
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان اضافه کرد: در این عملیات مقدار ۹0 کیلوگرم تریاک 
در بازرسی از خودرو توقیفی کشف و ۲ متهم نیز دستگیر که ضمن تشکیل پرونده برای انجام اقدامات 

قانونی به مرجع قضایی تحویل داده شدند.

تولید سالانه ۲۵0 هزار اصل نهال در نهالستان کاشان
مدیرعامل سازمان سیما منظر و فضای سبز شهرداری کاشــان از تولید سالانه ۲۵0 هزار اصله نهال در 
مجتمع گلخانه ای شهرداری کاشان خبر داد. حمیدرضا ممیز در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: نهالستان 
شهرداری کاشان ۲0 هکتار وسعت دارد که در ۴ چهار گلخانه ۱۵0 گونه درختی، درختچه، بوته و گل های 
فصلی تولید می شود. وی افزود: بهره برداری مســتمر از گلخانه باعث استهلاک منابع خاک می شود 
که با هدف احیا و توسعه فضای سبز شــهری با اعتبار ۵0 میلیارد ریال، دو هزار تن مواد غنی سازی به 
این نهالستان تزریق شده است. مدیرعامل سازمان سیما منظر و فضای سبز شهرداری کاشان تصریح 
کرد: فضای سبز عمومی شهر کاشان، ۸۶0 هکتار است که کاشــت ۳0 هزار اصله درخت جدید با هدف 
جوان سازی فضای سبز و همچنین جایگزینی درختان فرسوده عملیاتی شده است. ممیز گفت: سرانه 
فضای سبز کاشان به ۲۸ متر مربع سرانه رسیده اســت که این رقم بین ۱۵ تا ۲۵ متر بود که با توجه به 
شرایط امروز جامعه و آلودگی شــدید هوا، این رقم مطلوب نبوده و باید افزایش پیدا کند. وی افزود: 
ساخت معابر جدید، نیازمند افزایش فضای سبز شهری و نیازمند زمینی است که در تملک شهرداری 
با کاربری فضای سبز باشد، اما مشکل اصلی کمبود منابع آب است که برای استفاده از پساب فاضلاب 

شهری برنامه ریزی کرده ایم.

اخبار

 امام جمعه تیران و کرون:

قدرت ایران لرزه به تن 
 حکومت های ظالم 

انداخته است
امام جمعــه تیــران و کرون گفــت: قدرت 
نظامی و پیشــرفت های کشــورمان به تن 
حکومت های ظالم جهان لرزه انداخته است.

به گزارش »ایمنا«، حجت الاســلام حسین 
رشیدیان در خطبه های نماز عبادی و سیاسی 
جمعه این هفته تیران با اشاره به مناسبت ها 
و اتفاقات بین المللی اظهار کرد: ۱۷شهریورماه 
حادثه ای بزرگ در کشورمان بود که ملت ایران 
در برابر قدرت خواهی پهلویان ایستادند. وی 
افزود: شــهادت بســیاری از مردم برای بقا 
قدرت پهلوی در جمعه خونین رقم خورد اما 
ملت آزاده کشورمان از حق خود عقب نشینی 

نکردند و برای آزادی ایستادند.
امام جمعــه تیران و کــرون با بیــان اینکه 
امروز جمهوری اسلامی ایران یک ابرقدرت 
جهانی شــده، تصریح کرد: قــدرت نظامی 
و پیشــرفت های کشــورمان لــرزه بــه تن 
حکومت های ظالم جهان انداخته اســت و 
آنان از حمله ها و تصمیمات ما می ترســند. 
حجت الاسلام رشیدیان ادامه داد: به زودی 
پاسخ ترور شهید اسماعیل هنیه را اسرائیل 
خواهد دید و این خون خواهی انجام شده و 
دشمن تنبیه خواهد شد. این پاسخ سنگین 
کشــورمان به گونه ای باید باشــد که دشمن 

جرأت حرکت متقابل را پیدا نکند.
وی بــا اشــاره بــه وضعیــت اســرائیل و 
نارضایتی های مردمی آن کشور، خاطرنشان 
کرد: مردم در آن منطقه نسبت به حمله ها و 
اقدام علیه دولت ظالم اسرائیل نگران بوده 
و برخی از آنان در چادرهــا می خوابند. امام 
جمعه تیران و کرون گفت: به زودی حکومت 
ظلم اسرائیل و آمریکا از جهان حذف خواهد 
شد و آرامش و صلح جهانی ایجاد می شود. 
وی به ســالروز رحلت آیت ا... طالقانی نیز 
اشاره کرد و گفت: این عالم برجسته در طول 
دوران زندگــی خود شــکنجه های زیادی را 
تحمل کرد اما در تبلیغ دین مصمم بود و حتی 

در زندان ها تفسیر قرآن نوشت.

فرماندار ویژه کاشان اظهار کرد: همزمان با هفته 
دولت ۱۰ طرح عمرانی در بخش برزک در جهت 
تسهیلگری و رفاه مردم این منطقه با اعتباری بالغ بر 

۴۶۰۰ میلیارد ریال عملیاتی و افتتاح شد

با مسئولان

استان



اولین خودپرداز میوه و تره بار ایران؛ گامی نو در شبکه توزیع میوه

اصفهان؛ در خط مقدم نوآوری ها
مدیرعامل سازمان ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان ارتقای شبکه توزیع میوه و تره بار را 
پراهمیت دانست و گفت: اولین خودپرداز این محصولات در میدان آزادی اصفهان از مصادیق بهبود 

شبکه توزیع محسوب می شود.
به گزارش »بازار«، امیرحسین ماه آورپور در گفت وگویی اظهار کرد: یکی از وظایف ما در این سازمان 
بهبود در شبکه توزیع فرآورده های کشاورزی است. بازارهای روز کوثر، بازار گل و گیاه و بازار گیاهان 
دارویی ازجمله اقداماتی است که تاکنون همسو با این هدف صورت گرفته است و از مصادیق شبکه 
توزیع به شــمار می آیند. او ادامه داد: به طورکلی، باید بگویم که توزیع میوه چالش هایی دارد که در 
شهرداری اصفهان نیز این مسئله درک شده اســت و هم اکنون برای رفع آنها می کوشیم. از ابتدای 
خدمتم در این سازمان مصمم بوده ایم که ایده سورت و بسته بندی میوه را در میدان مرکزی میوه 
و تره بار آغاز کنیم و ســپس در گام های بعد به ســمتی برویم که زنجیره عرضه این محصولات را 

تکمیل می کند.
این معاون شــهرداری اصفهان با تأکید بر اینکه هم زمان با بحث سورت، بسته بندی و سردخانه در 
میدان میوه و تره بار، نخستین ایده های دســتگاه خودپرداز نیز مطرح شد، افزود: ایده خودپرداز 
میوه از همان دستگاه های خودپردازی نشأت می گیرد که در کشورهای دیگر یا ایران خودمان هم 
به شکل های مختلفی وجود دارد. برخی از این دستگاه ها در خارج از کشور، به گونه ای است که مواد 

بازیافتی را از شهروندان دریافت می کنند و هدیه یا مبلغی پول را به آن شخص می دهند.
مدیرعامل ســازمان ساماندهی مشــاغل شــهری و فرآورده های کشاورزی شــهری شهرداری 
اصفهان درباره دیگر نمونه های وندینگ ماشین یا دستگاه های خودکار فروش کالا توضیح داد: در 
مقیاس های کوچک تر نیز دستگاه های این چنینی در شهر وجود دارد، اما برای فروش انواع نوشیدنی 
یا برخی خوراکی هاست. بنابراین، مقدمه شکل گیری این خودپرداز به دیگر دستگاه های این چنینی 

در خارج از کشور یا ایران خودمان می رسد. 
ماه آورپور با اشاره به اینکه برای تولید این دستگاه در مرحله بعد با یکی از شرکت های دانش بنیان 
بومی اصفهان وارد مذاکره شدیم، گفت: این شرکت دانش بنیان در مقیاس های کوچک تر به ساخت 
چنین دستگاه هایی موفق شده بود. سرانجام براســاس اعتمادی که بین شهردار و هیئت مدیره و 
سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهری شهرداری و شرکت دانش بنیان 
وجود داشــت، ایده خودپرداز میوه به مرحله عمل رسید. او اضافه کرد: شــهرداری با یک شرکت 
دانش بنیان قراردادی منعقد کرد که براســاس آن شــرکت مذکور به طراحی و ساخت دو دستگاه 
خودپرداز میوه و تره بار اقدام کند. ۲۴مرداد۱۴۰۳ اولین نمونه آن در میدان آزادی شــهر اصفهان به 
بهره برداری رسید و هم اکنون فعال است. دستگاه دوم را نیز پیش بینی می کنیم که تا یک ماه دیگر 
در میدان بزرگمهر این شهر افتتاح شود. امیدواریم که براساس معیارهای مختلف، مانند مخاطب 
و بحث های ترافیکی، مکان های دیگری نیز برای برپایی این قبیل خودپردازها در نظر گرفته شود 

و آن ها را افزایش بدهیم.
این مسئول شهرداری اظهار کرد: این دستگاه که برای اولین بار طراحی و ساخته شده است با قیمتی 
بالغ بر دومیلیارد تومان به بهره برداری رسید. از پایان مرداد تا این مقطع از شهریور استقبال درخور 
توجهی از دستگاه شده است و بر همین اساس باید بگوییم که صرف دو میلیارد ارزشش را داشت. 
وی درباب چالش های پیش روی دستگاه و برخی خطاهای کنونی آن که شهروندان گزارش کرده اند، 
خاطرنشان کرد:   نوسانات برقی یکی از چالش های ما در استفاده از این دستگاه بوده که ممکن است 
یک سنسور را از مدار خارج کند و به برخی اختلالات منجر شود. قطعاً تمامی این موارد رفع می شود. 
اما انتقادی که خود من و همکارانم به دستگاه داشتیم، استفاده از ظروف یک بارمصرفی است که 
با محیط زیست سازگار نیســتند. انتظار دارم که در نوع بسته بندی میوه های این دستگاه تغییراتی 
ایجاد و توزیع با ظرف های دوستدار طبیعت محقق شود. هم اکنون به طور جدی در تلاش هستیم 

که ظروف مضر را حذف کنیم.

رئیساتحادیهنمایشگاهداراناصفهانازحجمپایینمعاملاتخودرودربازاراصفهانخبرمیدهد

زمستانِ بازارِ خودرو در  دل تابستان

تقاضا در بازار خودرو کاهش یافته اســت و بسیاری از اتومبیل های 
گران  قیمت به ندرت معامله می شــوند. گزارش ها نشان می دهد 
بازار بعضی از خودروهای چینی قفل شده اســت. فروشندگان این 
خودروها مدعی اند بیش از  یک ســال از اقــدام آنها برای فروش 

خودرو می گذرد ولی تاکنون حتی یک مشتری نداشته اند.
به گزارش »ایراسین«، فعالان بازار خودرو مدعی اند حجم معاملات 
انواع خــودرو از خردادماه ســال جاری کاهش پیــدا کرد. معدود 
قراردادهــای فعلی نیز بیشــتر در بازار اتومبیل هــای ارزان قیمت 
مانند پراید و تیبا منعقد می شود. سایر خودروهای داخلی به ندرت 
معامله می شوند ولی بنا بر ادعای نمایشگاه داران بازار اتومبیل های 

مونتاژی چینی قفل شده است. 
رئیس اتحادیه نمایشــگاه داران اصفهان نیز با تأییــد این ادعا از 
حجم پایین معاملات خــودرو در بازار اصفهان خبــر داد. برخی از 
نمایشگاه داران سطح شهر مدعی اند از ابتدای خرداد تا کنون حتی 

یک اتومبیل چینی نفروخته اند. 
یک نمایشــگاه دار در خیابان حکیم نظامی به خبرنگار »ایراسین« 
گفت: »چند خودروی چینی از ابتدای ســال به ما سپرده اند ولی 

حتی یک رهگذر هم از حال آنها نمی پرسد چه برسد به مشتری!«
بررسی ها نشــان می دهد ســطح تقاضا برای اتومبیل های چینی 
کارکرده به مراتب کمتر است. خودروهایی مانند دیگنیتی یا لاماری 
صفر کیلومتر کم و بیش در بازار اصفهان خرید و فروش می شــوند 

ولی چینی های کارکرده به شدت کم تقاضا هستند. 
تعداد زیادی از خودروهای چینی ســال های قبل از خطوط تولید 
خارج شــدند و امروز با قیمــت ناچیز هم مشــتری ندارند، برای 
مثال خودروی ام وی ام ۱۱۰ با قیمتی بین ۱۰۰ تا ۲۵۰ میلیون تومان 
برای فروش آگهی شــده اند ولی به ندرت معامله می شوند. سایر 
خودروهای چینی ماننــد محصولات لیفان یــا برلیانس ها نیز در 

صفوف طولانی فروش قرار دارند.
لیفان ایکس ۶۰ شاسی بلند این شــرکت چینی امروز بین ۴۰۰ تا 
۸۰۰ میلیون تومان برای فروش آگهی شده اســت ولی تعدادی از 
آنها ماه هاست مشــتری ندارد. یک نمایشــگاه دار در خیابان امام 
خمینی)ره( در این باره گفــت: »ما لیفان ایکــس ۶۰ برای فروش 
داریم، در اوج بازار خودرو هم مشــتری نداشــت، الان ۲ سال که 
کنار نمایشــگاه گذاشــتیم کســی برای رضای خدا قیمتش را هم 

نمی پرســد.« خودروهای مونتاژی ماننــد ام وی ام ۳۱۵ اکنون به 
صورت صفر و کارکرده در بازار عرضه می شوند. نمونه کارکرده آنها از 
۳۰۰ تا ۶۰۰ میلیون تومان قیمت گذاری می شــوند. این خودرو قرار 
بود رقیب جدی برای پژو ۲۰۷ باشــد ولی امروز در رده قیمتی ۳۰۰ 
میلیون تومان، بســیاری از خریداران کوییک را انتخاب می کنند و 
نتیجه آن تعداد زیادی ۳۱۵ فروشی در پلت فرم های آنلاین است. 

ایکس ۲۲ در رده بعدی قرار می گیرد.
کراس اور ایکس ۲۲ یکی از محبوب ترین محصولات مدیران خودرو 
است و در بســیاری از طرح های فروش به سرعت تکمیل ظرفیت 
می شود. نمونه دست دوم این خودرو در بازار بین ۶۰۰ تا ۹۰۰ میلیون 
تومان قیمت دارد و کم تقاضاســت. یک نمایشــگاه دار درباره این 
خودرو گفت: »ایکس ۲۲ صفر کیلومتر را کم و بیش می خرند ولی 

اگر به ۴۰ هزار کیلومتر کارکرد رسید دیگر فروش نمی رود.«
ســایر خودروهای چینی با قیمتــی بالاتر از ۱ میلیــارد تومان نیز 

شرایطی شبیه به ایکس ۲۲ دارند.
خودروهایی مانند جک اس ۵ کرمان موتور اگر صفر کیلومتر باشند 
احتمال فروش آنها نســبت به نمونه کارکرده به مراتب بالاتر است. 
امروز امکان خرید یک خودرو جک اس ۵ بــا قیمتی کمتر از ۵۰۰ 
میلیون تومان نیز وجود دارد. بــازار خانواده تیگو مدیران خودرو به 

مراتب خلوت تر از جک اس ۵ است. 
تیگو ۷ صفر کیلومتر در بــازار آزاد نزدیک به ۲ میلیارد تومان قیمت 
دارد، بعضی از فروشندگان از دو ســال قبل در تلاش برای فروش 
تیگو هســتند ولی هنوز موفق نشــده اند. برای مثال فروشنده ای 
 خودرو تیگو ۷ مــدل ۱۴۰۱ و با کارکــرد ۵۰۰۰ کیلومتــر را با قیمت 

یک میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومان برای فروش آگهی کرده است. 
این فروشنده مدعی است از سال ۱۴۰۱ و پس از تحویل خودرو از 

نمایندگی در صدد فروش آن بود.
 خانوده تیگو ۸ به مراتــب کم فروش تر از تیگ و۷ هســتند. نمونه 
صفر کیلومتر تیگو ۸ نزدیک به ۲ میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان قیمت 
دارد و مدل ۱۴۰۱ آن با کارکرد حدود ۲۰ هزار کیلومتر در رده قیمتی 

یک میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان تقاضایی ندارد. 
تقاضا در بازار دیگنیتی و لاماری بهتر است ولی فروش نمونه های 
دست دوم زمانبر است و برخی از فروشــندگان مدعی اند بیش از 

یکسال گذشته برای فروش خودرو موفق نبوده اند. 
پیش از این در دهه ۹۰ نیز خودروهای چینی به این ســطح پایین 

تقاضا رسیده بودند.

واکنش اولیه بازار ســرمایه به اســتعفای رئیس 
ســازمان بــورس به شــکل منفی شــدن برخی 
نمادهای بورســی بروز یافته اما فرابورس رشــد 
کرد. به نظر می رســد روند منفی در روزهای آینده 
می تواند با تصمیمات مثبــت دولت برای تقویت 

صنایع و شــرکت های بورســی و معرفی رئیس 
جدید بورس تغییر کند.

به گزارش »ایسنا«، پس از آنکه سازمان بازرسی 
در نامه ای به وزیر اقتصاد اعــلام کرد که رئیس و 
اعضای هیئت مدیره سازمان بورس از محل منابع 
این ســازمان ۱۰.۵ میلیارد تومــان وام ۴ درصد 
دریافت کرده اند و وزیر اقتصاد خواســتار بررسی 
این موضوع شــد، دیروز مجید عشــقی، رئیس 

سازمان بورس از سمت خود استعفا کرد.
از افرادی مثل حجــت اله صیدی، دهقان دهنوی 
و شــاپور محمدی به عنــوان گزینه های احتمالی 

ریاست سازمان بورس نام برده می شود.
همزمان با این اتفاق دامنه نوســان بورس که در 
هفته های گذشته از ۶ به ۲ درصد کاهش یافته بود، 

دیروز به ۳ درصد افزایش یافت.
اولین واکنش بازار ســرمایه به اســتعفای مجید 
عشــقی، منفی شــدن برخی نمادهای بزرگ بود 
که مقدار اندکی بر شــاخص کل اثــر منفی ایجاد 
شــد. به طوری که تا ســاعت ۱۱:۴۵ شاخص کل 
بورس اوراق بهادار تهران بــا کاهش ۰.۳۳ درصد 
 ۷۱۴۷ واحــد افــت کرد و بــه رقــم دو میلیون و

 ۱۰۲ هزار واحد رسید.

اولین واکنش بورس به استعفای عشقی

خبر روز

کدام کشورها بیشترین رشد اقتصادی را دارند؟
در حالی که اقتصادهای منطقه یورو در سایه جنگ ها و درگیری ها پس از همه گیری کووید-۱۹ به دنبال 

مسیر خود هستند، روند رشد در کشورهای آسیایی ادامه دارد.
به گزارش »ایسنا«، در میان کشورهای گروه ۲۰، کشورهای آسیایی در رتبه اول باقی ماندند و هند با رقم 
۶.۷ درصد سریع ترین رشد در سه ماهه دوم سال جاری نسبت به مدت مشابه سال گذشته، در بین 

۲۰ اقتصاد بزرگ را ثبت کرد.
اندونزی با نرخ رشد ۵.۰۵ درصد و چین با ۴.۷ درصد در رتبه های بعدی قرار دارند.

روسیه علیرغم جنگ با اوکراین ۴ درصد رشد کرد در حالی که آمریکا با رشد ۳.۱ درصدی در سه ماهه 
دوم نسبت به مدت مشابه سال ۲۰۲۳ در رتبه پنجم قرار گرفت.

ترکیه با حفظ روند رشد خود برای ۱۶ فصل، با نرخ رشد ۲.۵ درصد در رتبه هشتم در میان کشورهای در 
حال توسعه قرار گرفت. کره جنوبی با ۲.۳ درصد در رتبه نهم و مکزیک با ۲.۱ درصد در رده دهم قرار دارند.
در دوره آوریل تا ژوئن سال جاری، اقتصاد اتحادیه اروپا ۰.۸ درصد و اقتصاد منطقه یورو ۰.۶ درصد نسبت 

به دوره مشابه سال ۲۰۲۳ رشد کرده است.
از سوی دیگر، نرخ رشد اقتصادی آلمان، بزرگ ترین اقتصاد اتحادیه اروپا، صفر درصد باقی مانده است. 
عربستان سعودی تنها کشور گروه ۲۰ بود که با ۰.۴ درصد انقباض را تجربه کرد. در میان کشورهای عضو 
سازمان همکاری اقتصادی و توســعه )OECD(، ترکیه با نرخ رشــد ۲.۵ درصد، نروژ با ۴.۲ درصد، 
لهستان با ۳.۲ درصد، آمریکا با ۳.۱ درصد و اسپانیا با رشــد ۲.۵ درصد در رتبه پنجم قرار دارند. ایرلند 
تنها کشور عضو سازمان همکاری اقتصادی و توسعه بود که اقتصاد آن با ۱.۴ درصد بیشترین کاهش 

را داشت.
از زمان آغاز جنگ رژیم صهیونیستی و حماس در هفتم اکتبر سال گذشته، اقتصاد آن که به حملات 
خود به غزه ادامه و جنگ را به سایر مناطق گسترش داده است، در سه ماهه اول سال ۱.۲۴ درصد و در 

سه ماهه دوم ۱.۳۵ درصد کاهش یافته است. 
بیزنس گزارش کرد، علاوه بر این، اقتصاد فنلاند ۱.۲ درصد، اقتصاد استونی یک درصد و اقتصاد ایسلند 

۰.۳ درصد در این دوره کاهش یافتند.

مذاکرات آذربایجان برای صادرات گاز  به ۳ مشتری جدید 
اروپایی

جمهوری آذربایجان سرگرم مذاکره برای گســترش صادرات گاز طبیعی به حداقل سه کشور دیگر در 
اروپاست. به گزارش »ایسنا«، الهام علی اف، رئیس جمهور آذربایجان در همایش »آمبروستی« در 
چرنوبیو ایتالیا، بدون نام بردن از این کشورها، اظهار کرد: باکو مشغول مذاکره با خریداران جدید است. 
جمهوری آذربایجان در حال حاضر به هشت کشور در اروپا گاز می رساند و با این منطقه توافق کرده است 
صادرات خود را تا سال ۲۰۲۷، دو برابر کند. علی اف همچنین تأیید کرد مسکو و کی یف با او تماس گرفته 
اند تا ترانزیت گاز از طریق اوکراین به اروپا را پس از انقضای توافق ترانزیت فعلی در دســامبر، تسهیل 
کنند. اروپا به دنبال قراردادهای جدید گازی اســت تا پس از کاهش واردات از روسیه در سال ۲۰۲۲، 
تأمین گاز مورد نیاز خود را تقویت کند. پس از انقضای قرارداد ترانزیت گاز روسیه به اتحادیه اروپا از طریق 
خاک اوکراین، واردات گاز از روسیه ممکن است کمتر شود. مشخص نیست که آیا می توان راه حلی پیدا 
کرد. ولودیمیر زلنسکی، رئیس جمهور اوکراین گفته است اجازه نخواهد داد روسیه از ارسال گاز از طریق 
خطوط لوله این کشور، سود ببرد. زلنسکی در مصاحبه ای در ژوئیه به بلومبرگ گفت: کشورش سرگرم 
مذاکره برای ارسال گاز از جمهوری آذربایجان به اتحادیه اروپاست. زلنسکی در آن زمان گفته بود توافق 
برای استفاده از گاز آذربایجان به جای گاز روســیه، یکی از پیشنهادهایی است که در حال حاضر مورد 
بحث قرار گرفته است. یک گزینه می تواند مبادله گاز روسیه از کشور دیگری مانند جمهوری آذربایجان 
یا ترکیه باشد. این امر به اوکراین اجازه می دهد همچنان هزینه های ترانزیت را برای استفاده از شبکه 

خطوط لوله خود دریافت کند و اروپا هم به دریافت گاز ادامه دهد.

خبر

خبر

به گزارش »ایراسین«، مدیرعامل شرکت توزیع برق اصفهان اعلام کرد که با ادامه موج گرمای شدید در شهریور ماه، میزان مصرف برق از تولید آن فراتر رفته 
است. دادخواه ضمن تأکید بر ناترازی بین تولید و مصرف برق، ابراز کرد: تابستان امسال شــاهد افزایش بی رویه گرما بودیم که منجر به مدیریت اضطراری 
بار شد. وی افزود: حداکثر ناترازی در تولید و مصرف برق که معمولًا در تیر و مرداد رخ می دهد، امسال به بیش از ۱۸ هزار مگاوات رسید و به دلیل تداوم موج 
گرما در کشور، کاهش دما که معمولًا از ۲۰ مرداد شروع می شود، رخ نداد که این امر باعث کاهش تولید در نیروگاه های برقابی گردید و شرکت توانیر برای حفظ 

منابع آبی مورد استفاده بخش کشاورزی و شرب خانگی در پاییز، ناچار به مدیریت نیروگاه های برقابی و کاهش استفاده از این نیروگاه ها شد.
این اقدام موجب محدودیت های بیشتری در بخش صنعت شد و بخش خانگی نیز تا حدودی درگیر این شرایط شد که از طریق پیامک، اطلاع رسانی در این 

خصوص انجام گرفت و در نهایت ناترازی در شهریورماه به ۱۹ هزار و ۷۰۰ مگاوات رسید. 
دادخواه همچنین از همراهی مردم اصفهان قدردانی کرد و اطمینان داد که کارکنان شرکت توزیع برق اصفهان برای گذراندن روزهای پایانی تابستان داغ ۱۴۰۳ 

با کمترین مشکل، بی وقفه در تلاش هستند.

دلیل محدودیت های مصرف برق در اصفهان چیست؟

شکر در بازار جهانی 
گران می شود؟

منابع دولتــی اعــلام کردند 
که هند قصــد دارد ممنوعیت 
صادرات شکر را برای دومین 
ســال متوالی تمدید کند، زیرا 
بــزرگ تریــن مصرف کننده 
 شــیرین کننده در جهــان با 
چشــم انداز کاهــش تولید 

نیشکر مقابله می کند.

عکس خبر

 احتمال افزایش ناترازی 
برق به ۲۴ هزار مگاوات

رئیس هیئت مدیره فدراسیون صادرات انرژی 
و صنایع وابســته ایران گفت: امسال ناترازی 
۱۹ هزار مگاوات بود اما ممکن است این عدد 
به ۲۴ هزار مــگاوات افزایش یابد. حمیدرضا 
صالحی در گفت وگو با »ایسنا«، با بیان اینکه 
دولت چهاردهم ســعی دارد که با صداقت با 
مردم صحبت کند و وعــده دروغین به مردم 
ندهد؛ بنابراین، انتظار می رود خیلی شــفاف 
مسائل و مشکلات مطرح و مسئولیت شرایط 
فعلی پذیرفته شود، گفت: اگر دولت به دنبال 
حل چالش هــای صنعت برق باشــد و اراده 
جدی برای این موضوع وجود داشــته باشد، 
می توانیم نســبت به آینده امیدوار باشــیم. 
وی با اشــاره به موضوعاتی که حل آن باید در 
اولویت دولت چهاردهم قرار بگیرد، اظهار کرد: 
نباید روی تصمیمات اشتباهی که در گذشته 
اتخاذ شده پافشاری شود، باید در زمان کوتاه 
راهکارهای گذشــته را تغییر دهیم و به دنبال 
راه حل های جدید باشیم. دبیرکل سندیکای 
صنعت برق با اشــاره به ناتــرازی در صنعت 
برق، گفــت: در حوزه صنعت بــرق باتوجه به 
کمبودی که در بخش تولید و تقاضا ایجاد شده 
با مشکلاتی مواجهیم؛ تقاضا هر سال افزایش 
می یابد و علاوه بر آن بــا گرمایش زمین هم 
روبه روایم که باید برای آن فکر اساسی شود. 
صالحی با تأکید بر اینکه تابســتان امســال 
ناترازی بیش از ســال های پیش بــود اما تا 
روزهای آینده شاهد کاهش ناترازی خواهیم 
بود، گفت: نگرانی اصلی برای تابســتان سال 
آینده اســت که میزان ناترازی بیش از حال 
حاضر شــود، اگر امســال ناتــرازی ۱۹ هزار 
مگاوات بود، ممکن است این عدد به ۲۴ هزار 
مگاوات افزایش یابــد. وی افزود: اگر چنین 
اتفاقی بیفتد باتوجه به ناپایداری های شبکه 
)ناشــی از کاهش فرکانس و ولتاژ( ممکن 
است با مشکلات جدی مواجه شویم، لذا برای 
عبور از این شرایط باید اقداماتی در دستور کار 
قرار بگیرد؛ بنابراین، لازم است در این شرایط 
توسعه نیروگاه های تجدیدپذیر در دستور کار 
جدی قرار بگیرد و موانــع اخذ تأمین مالی از 

صندوق توسعه ملی برطرف شود.
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    گردشگری و میراث4

 مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان از آغاز مرمت کوشک میانی باغ قوشخانه خبر داد

هویتتمدنیشهراصفهانحفظمیشود

مدیرعامل سازمان نوســازی و بهسازی شــهر اصفهان از آغاز پروژه 
»مرمت کوشک میانی باغ قوشخانه« توسط این سازمان در راستای 
حفظ بناهای ارزشمند شــهر و تخصیص آن به فعالیت های فرهنگی 

شهروندان اصفهان خبر داد.
محمدعلی ایزدخواستی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به آغاز پروژه 
»مرمت کوشک میانی باغ قوشــخانه« اظهار کرد: باقوشخانه یا باغ  
قوشخانه نام یکی از باغ های بزرگ و باشکوه سلطنتی در شهر اصفهان 
بود که در عصر صفوی و دوران ســلطنت شاه عباس محل نگهداری و 

پرورش قوش و بازهای شکاری به شمار می رفت.
وی با بیان اینکــه این باغ در دوره های مختلــف تاریخی به اندازه ای 
بااهمیت بوده است که در سفرنامه ســیاحان خارجی همچون »ژان 
شاردن« سیاح فرانسوی به آن اشاره شــده است، افزود: این باغ در 
ابتدای دوره پهلوی به همراه ابنیه موجــود در آن تحت تملک یکی از 
سران حکومتی پهلوی به نام »مشیرفاطمی« قرار گرفت که وی ضمن 
ایجاد تغییراتی در بنای یادشــده در جبهه میانی باغ نیز بنای کوشک 

مانند دیگری برای اقامت شخصی خویش احداث کرد.
مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان تصریح کرد: پس 
از پیروزی انقلاب اسلامی، دیوارهای باغ برداشته شد و به عنوان یک 

پارک شهری در اختیار مردم قرار گرفت و کوشک میانی مشیرفاطمی 
به کتابخانه ای عمومی تبدیل شــد که تا حدود یــک دهه پیش این 
کتابخانه فعال بود و پس از تعطیل شــدن کتابخانه، کوشــک میانی 
به علت رهاشدگی و آسیب های وارده به مکانی متروکه بدل شده بود.

ایزدخواستی با اشــاره به اینکه مســاحت عرصه پارک باغ قوشخانه 
۴۷هزار و ۷۲۴ مترمربع است، اضافه کرد: مساحت کوشک میانی که 
در این باغ قرارگرفته بالغ بر ۲۷۶ مترمربع اســت و به واسطه مخروبه 
بودن این بنا، سازمان نوسازی و بهســازی شهر اصفهان مرمت آن و 
عرصه اطرافش را که درمجموع بالغ بر ۱۸ هزار و ۵۰۰ مترمربع اســت 

را آغاز کرده است.
مدیرعامل سازمان نوســازی و بهسازی شــهر اصفهان با بیان اینکه 
مطالعات و طرح مرمت کوشــک مذکور در سال گذشته توسط آتلیه 
سازمان انجام شــد و عملیات مرمت کوشک میانی باغ قوشخانه از 
هفته پیش آغازشده است، گفت: مدت انجام این پروژه تا پایان سال 
جاری است که کف سازی، بدنه سازی، مرمت بام، استحکام بخشی 
جرزها، طراحی تأسیســات الکتریکی و مکانیکی، ســاخت درب و 
پنجره بخشی از عملیات این پروژه است و اعتبار مرمتی آن از محل 

منابع منطقه ۷ شهرداری اصفهان تأمین می شود.

کاربری جدید کوشک میانی باغ قوشخانه
مسئول بافت تاریخی شهر اصفهان اظهار کرد: عملیات مرمت و احیای 
کوشک میانی باغ قوشخانه همچون سایر پروژه های مرمت و احیایی 
توسط سازمان نوسازی و بهسازی شــهر اصفهان به گونه ای خواهد بود 
که بر ساختار و هویت تاریخی بنا لطمه ای وارد نشود و مکان ارزشمند 
تاریخی دیگر شــهر اصفهان برای بهره بیشتر شهروندان و حفظ هویت 
تمدنی آن ها احیا شود. ایزدخواســتی گفت: این بنا پس از مرمت در 
اختیار سازمان فرهنگی اجتماعی شــهرداری اصفهان قرار می گیرد و 

به عنوان مرکز فرهنگی کودک و نوجوان به بهره برداری می رسد.
وی با بیان اینکه طرح احیای باغ مذکور نیز بر مبنای یک باغ ایرانی در 
سال گذشته توسط سازمان نوسازی و بهســازی شهر اصفهان تدوین 
شد، اضافه کرد: این طرح با توجه به مؤلفه های باغ های ایرانی و شواهد 
تاریخی و اســناد دوره قاجار همچون نقشــه چیریکوف انجام شد که 
امکان اجرای قسمتی از آن که با پوشش گیاهی باغ در تعارض نیست، 
وجود دارد و در دستور کار منطقه ۷ شهرداری اصفهان قرار دارد؛ بنابراین 
باغ قوشخانه به عنوان یکی از معدود باغات به جامانده از میان بیش از 
۱۰۰ باغ دوره صفوی، می تواند به عنوان یکی از جاذبه های گردشــگری 

شهر فعال شود.

 دادستان اصفهان به موضوع محور تاریخی کمرزرین ورود کرد
دادستان اصفهان از ورود دادستانی به موضوع محور تاریخی کمرزرین و برگزاری نشست تخصصی 

در این خصوص خبر داد.
به گزارش »مهر«، ســید محمد موســویان از ورود دادســتانی به موضوع محور تاریخی کمرزرین و 
برگزاری نشست تخصصی در این خصوص خبر داد و گفت: آثار باستانی و گردشگری از سرمایه های 
بسیار با ارزشی است که صیانت و حفاظت از آن نزد افکار عمومی امری بسیار مهم و حائز اهمیت بوده و 

مسئولیت دشوار مسئولان مربوطه را در قبال نسل های آتی تداعی و به اذهان متبادر می کند.
وی هدف از برگزاری این نشست را بررسی وضعیت گذر کمرزرین و اتخاذ تصمیم مناسب عنوان کرد 
و یادآور شد: با توقف عملیات عمرانی در محل یاد شده، پیش بینی و اجرای طرحی با هدف حفظ آثار 

تاریخی در کنار تسهیل عبور و مرور شهروندان ضروری به نظر می رسد.
موسویان افزود: در همین راستا مقرر شد اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان 
و شهرداری اصفهان نســبت به تهیه طرحی با هدف حفظ آثار تاریخی کاوش شــده در محل در کنار 
تسهیل عبور و مرور شهروندان، اقدام و طرح مذکور را به دبیرخانه کارگروه نظارت و پیگیری حقوق عامه 

دادستانی ارسال نمایند.
دادستان عمومی و انقلاب اصفهان تصریح کرد: با تأیید طرح، شهرداری در اسرع وقت نسبت به اجرای 

آن تحت نظارت سازمان بازرسی استان اقدام خواهد کرد.
وی گفت: اقدامات لازم جهت حفظ ایمنی ابنیه موجود مجاور محور خاکبرداری شده در طی مراحل 

اجرای طرح با حضور کارشناسان اداره کل میراث فرهنگی انجام خواهد شد.
دادستان مرکز استان اصفهان بر پاسداشت میراث فرهنگی به عنوان یکی از مصادیق حقوق عامه تأکید 
کرد و گفت: موضوع میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری در دستور کار دادستانی مرکز استان قرار 
داشته و با هر گونه ترک فعل در این حوزه برخورد قانونی خواهد شد و دستگاه قضایی استان پیگیری 

مطالبات عمومی در این موضوع خواهد بود.

مدیرکل میراث فرهنگی استان مرکزی خبرداد؛

کشف سفالینه های تاریخی در گمانه زنی میل میلونه محلات 
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان مرکزی گفت: در بررسی و گمانه زنی های 
محوطه تاریخی میل میلونه، آثار سفالینه های با قدمت ساسانی، سلجوقی، اسلامی و صفوی یافت 

شده است.
به گزارش »ایسنا« به نقل از روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
مرکزی محمود مرادی نراقی هدف از اجرای گمانه زنی محوطه تاریخی میل میلونه را شناخت کاربری 
و تعیین دوره زمانی و شکل گیری این بنا دانســت و گفت: کاوش و گمانه زنی در این محوطه تاریخی 
تاکنون منجر به دستیابی به یافته هایی سفالی مربوط به دوره ساسانی، سلجوقی و صفوی شده است 

و این کاوش و گمانه زنی یک ماه ادامه خواهد داشت.
وی گفت: نتایج بسیار ارزشمند کاوش باستان شناسی شهر تاریخی محلات، نشانه اهمیت این افق از 
تاریخ بشری در پیشینه باستان شناسی این محوطه تاریخی، لزوم توجه درخور به این دوران و تمرکز 

بایسته بر مطالعات باستان شناختی محوطه تاریخی میل میلونه است.
اسماعیل شراهی، مسئول باستان شناسی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
مرکزی نیز با اشاره به اینکه محوطه تاریخی میل میلونه در شهر نیم ور در شهر محلات واقع شده است 
گفت: کاوش های باستان شناسی با همکاری مالکین و اهالی روستا در این مکان در دستور کار قرار 
گرفت و تاکنون ۹ گمانه در محدوده میل میلونه به ابعاد دو در یک باز شــده و قطعه هایی از ســفال و 

شواهدی تاریخی مربوط به دوره هایی ساسانی، سلجوقی، اسلامی و صفوی به دست آمد.
مسئول باستان شناسی اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان مرکزی افزود: 
امیدواریم در این بررسی ها پدال اصلی چهار تاقی را مشخص کنیم و کاربری اصلی بنا مشخص شود.

اخبار

مسئول بافت تاریخی شهر اصفهان اظهار کرد: عملیات 
مرمت و احیای کوشک میانی باغ قوشخانه همچون 
سایر پروژه های مرمت و احیایی توسط سازمان 
نوسازی و بهسازی شهر اصفهان به گونه ای خواهد بود 

که بر ساختار و هویت تاریخی بنا لطمه ای وارد نشود

حجت الاسلام والمســلمین محمد مهدی ایمانی پور، رئیس ســازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی در 
محل وزارت فرهنگ و توریسم و گردشگری با وزیر فرهنگ و گردشــگری ترکیه دیدار و بر تعمیق روابط 

فرهنگی دو کشور تأکید کرد.
به گزارش »ایسنا«، محمدنوری ارســوی، وزیر فرهنگ و گردشــگری ترکیه در ابتدای این دیدار ضمن 
تسلیت شهادت آیت ا... رئیســی و وزیر امور خارجه و دیگر مقامات جمهوری اسلامی در حادثه سقوط 

هلی کوپتر بر یاد و خاطره آن بزرگواران تأکید کرد.
او همچنین با اشاره به اینکه روابط ایران و ترکیه از اهمیت ویژه ای برخوردار است از اینکه ایران همواره در 
کنار ترکیه بوده تشکر کرد و با یادآوری همکاری های ایران در زلزله ۶ فوریه ۲۰۲۳ ترکیه کمک های ایران 

را نشان دهنده عمق روابط دو کشور دانست.
وزیر فرهنگ وزیر فرهنگ و گردشــگری ترکیه با تأکید بر اینکه ســال ۲۰۲۵ سالی خواهد بود که شاهد 
پیشرفت های ویژه در روابط فرهنگی دو کشــور خواهیم بود بر لزوم شروع به کار کمیته های تخصصی و 
فنی دو کشور تأکید کرده یادآور شد: اولین جلســه کارگروه فنی سال فرهنگی ۲۰۲۵ در ۲۷ آگوست ماه 

جاری در ۲۷ آگوست اولین جلسه آنلاین برگزار شده است.
محمدنوری ارســوی در ادامه با اشاره به اینکه در ماه های ســپتامبر هیئت های فرهنگی و فنی متشکل 
از هنرمندان و مسئولان دو کشــور در هر در ایران و ترکیه دیدارهایی با یکدیگر خواهند داشت بر آمادگی 
ترکیه برای میزبانــی از هیات های فرهنگی و فنــی ایرانی را تأکید کرد. وزیر فرهنگ ترکیه با اشــاره به 
برگزاری جلسه کمیسیون مشــترک کاری ایران و ترکیه در آینده نزدیک این مسئله را زمینه ساز تعمیق 
روابط فرهنگی دانست. او با اشاره به اینکه سالانه ۲/۵ میلیون نفر ایرانی به عنوان گردشگر به ترکیه سفر 
می کنند ضمن ابراز رضایت از آمارهای موجود بر لزوم افزایش حضور ایرانیان در ترکیه و همچنین افزایش 

حضور شهروندان ترک در ایران تأکید کرد.
در ادامه این دیدار حجت الاســلام والمســلمین محمد مهدی ایمانی پور، رئیس ســازمان فرهنگ و 
ارتباطات اسلامی جمهوری اسلامی ایران ضمن تشــکر از همدردی وزیر فرهنگ ترکیه در مورد شهادت 
رئیس جمهور و وزیر خارجه ایران با اشاره به اینکه خوشبختانه در کمترین زمان ممکن انتخابات ریاست 
جمهوری برگزار شده و کابینه جدید دولت بدون هیچ مشکلی شروع به کار کرد، ادامه داد: کابینه ایجاد 
شده به عنوان کابینه وفاق ملی شناخته می شود و از همه گروه های سیاسی در این کابینه حضور دارند و 

همین مسئله باعث تقویت دولت آینده و بهتر شدن کارها خواهد بود.
ایمانی پور در ادامه با اشاره به اینکه سطح روابط ایران و ترکیه بســیار فراتر از یک کشور همسایه صرف 

اســت، تأکید کرد که ما از همدردی های دولت و ملت ترکیه در موضوع شــهادت رئیس جمهور را از یاد 
نبرده ایم.

وی با تأکید بر اینکه ســال ۲۰۲۵ از منظر تاریخ روابط فرهنگی ایران و ترکیه سال بی نظیری خواهد بود 
افزود: ما ترجیح می دهیم آغاز به کار سال فرهنگی در ماه فوریه همزمان با روز ملی ایران باشد که امکان 

حضور رئیس جمهور ایران نیز وجود خواهد داشت. 
ایمانی پور با اشــاره به اینکه در ســال فرهنگی برنامه های مختلفی از نشســت های علمی و پژوهشی 
تا جشــنواره های فیلم کنسرت های موســیقی همکاری های رســانه ای و مطبوعاتی بر تداوم قدرتمند 

فعالیت های کمیته های هماهنگی دو طرف تأکید کرد.
وی در ادامه با اشــاره به اهمیت مسئله گردشــگری در تعمیق روابط فرهنگی و تمدنی میان دو کشور از 
آمادگی جمهوری اسلامی ایران برای گسترش حضور شهروندان و گردشگران ترک در ایران خبر داده و 
اشاره کرد: حضور گردشگران خارجی در ایران بهترین وسیله برای بی اثر کردن تبلیغات منفی رسانه های 
اســتکباری علیه جمهوری اسلامی است.ایمانی پور در ادامه از آمادگی ســازمان فرهنگ و ارتباطات بر 
میزبانی کارشناسان فرهنگی و مسئولان حوزه گردشگری ترک برای آشنایی با ظرفیت های گردشگری 

در ایران تأکید کرد.
در پایان این دیدار وزیر فرهنگ و گردشگری ترکیه بر آمادگی تمام عیار خود برای افزایش همکاری های 
فرهنگی میان ایران و ترکیه اعلام و تأکید کرد؛ ما در ترکیه سال جشــنواره راه فرهنگ را برگزار می کنیم 
که این جشنواره شامل ۶۰ درصد از جمعیت کشور می شود و ما آمادگی کامل داریم که ایران را به عنوان 
میهمان ویژه در این جشنواره پذیرا باشیم و جمهوری اسلامی ایران امکان ارتباط مستقیم با شهروندان 

ترکیه را از این طریق به دست آورد.

وزیر فرهنگ و گردشگری ترکیه مطرح کرد

سالانه 2/5 میلیون گردشگر ایرانی به ترکیه سفر می کنند
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مفاد آراء
6/89 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي باغبهادران تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 
ذيل محرز گرديده اســت. لذا مشــخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 
ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. 
بديهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند 

مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شــماره 140360302253000170 مــورخ 1403/04/31  آقای محمد علی 
محمدی خشوئی فرزند شاه کرم  نسبت به ششدانگ يکبابخانه به مساحت 221/08  متر 
مربع قسمتی از پلاک 262- واقع در خشوئيه باغبادران بخش 9 ثبت اصفهان خريداری 

شده با واسطه از مالک رسمی بخشعلی صادقيان
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/06/03
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/06/18

م الف: 1766935 حسين عينی- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران

تحديد حدود اختصاصي
6/90 شــماره نامــه : 140385602025007353-1403/06/10 چــون تحديد حدود 
ششدانگ يکباب ساختمان به استثنا بهای ثمنيه اعيانی پلاک شماره 3327 فرعي از پلاک 
34 و 35 و 36 فرعی که در اجرای استاندارد سازی به پلاک 27/1904 تبديل گرديده  واقع 
در فرطمان بخش 14 ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتي به نام زهره ســادات مارانی رنانی 
فرزند سيد محمد در جريان ثبت اســت به علت عدم حضور متقاضي ثبت به  عمل نيامده 
اينک بنا به دســتور قســمت اخيراز ماده 15 قانون ثبت و بر طبق تقاضاي نامبرده تحديد 
حدود ملک مرقوم در روز سه شــنبه مورخ 1403/7/10 ساعت 9 در محل شروع و به عمل 
خواهد آمد، لذا به موجب اين آگهي به کليه مالکيــن و مجاورين اخطار مي گردد که در روز 
و ساعت مقرر در محل حضور يابند. اعتراضات مجاورين و صاحبان املاک مطابق ماده 20 
قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورت مجلس تحديدي تا 30 روز پذيرفته خواهد شــد  و طبق 
تبصره 2 ماده واحده قانون تعيين تکليف پرونده هاي معترضي ثبت معترض ظرف يک ماه 
از تاريخ تسليم اعتراض به اين اداره بايستي با تقديم دادخواست به مراجع ذيصلاح قضايي 
 گواهي تقديم دادخواســت را اخذ و به اين اداره تســليم نمايد. تاريخ انتشار: 1403/06/18 
م الف: 1781044  ابوالفضل شهرياري نائيني مدير واحد ثبتي حوزه ثبت ملک غرب 

اصفهان
تحديد حدود اختصاصي

6/91 شماره نامه : 140385602025007355-1403/06/10 چون تحديد حدود ششدانگ 
يکباب ساختمان به استثنا بهای ثمنيه اعيانی پلاک شماره 11713 فرعي از پلاک 18/3915 
واقع در رهنان بخش 14 ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتي به نام اميد عابدی دهقی فرزند 

محمد علی در جريان ثبت است به علت عدم حضور متقاضي ثبت به  عمل نيامده اينک بنا به 
دستور قسمت اخيراز ماده 15 قانون ثبت و بر طبق تقاضاي نامبرده تحديد حدود ملک مرقوم 
در روز سه شنبه مورخ 1403/7/10 ساعت 9 در محل شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب 
اين آگهي به کليه مالکين و مجاورين اخطار مي گردد که در روز و ساعت مقرر در محل حضور 
يابند. اعتراضات مجاورين و صاحبان املاک مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورت 
مجلس تحديدي تا 30 روز پذيرفته خواهد شد  و طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعيين تکليف 
پرونده هاي معترضي ثبت معترض ظرف يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض به اين اداره بايستي 
با تقديم دادخواست به مراجع ذيصلاح قضايي گواهي تقديم دادخواست را اخذ و به اين اداره 
تسليم نمايد. تاريخ انتشار: 1403/06/18 م الف: 1781040  ابوالفضل شهرياري نائيني 

مدير واحد ثبتي حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

6/92 شماره نامه: 140385602033002507- 1403/06/11 نظر به اينکه سند مالکيت 
سه دانگ مشاع از ششدانگ يک قطعه زمين معروف باغ صادقه شماره پلاک ثبتی 1626  
فرعی از 1-  اصلی بخش 9 نطنــز  در صفحه 141  دفتر 6  املاک به نام علی عســگری 
اوره  صادر و تســليم گرديده است و  سپس برابر ســند انتقال 57773 مورخ 1371/07/26 
مع الواسطه به بانو سکينه عسگری فرزند علی انتقال قطعی شــده است لذا مالک نامبرده 
برابر درخواست به شــماره وارده 139821702033003194 مورخ 1403/06/11 منضم 
به دو برگ استشهاديه که امضاء شهود آن ذيل شناســه يکتا 140002155884000167 
و رمز تصديق 907955 به تاييد دفترخانه اسناد رســمی شماره 7 نطنز رسيده است  مدعی 
مفقود شدن ســند مالکيت مرقوم در اثر اسباب کشی می باشــد  و درخواست سند مالکيت 

المثنی ملک فوق را نموده است لذا مراتب به اســتناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 
آيين نامه قانون ثبت  در يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک مرقوم يا وجود سند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت 
ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين اداره تسليم و 
رسيد اخذ نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بديهی است اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت 
 يا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1782774 رحمت اله شاهدی مدير واحد ثبتی حوزه ثبت ملک نطنز  
تحديد حدود اختصاصي

6/93 شماره نامه: 140385602033002071- 1403/05/20 چون تمامي ششدانگ دو  
قطعه زمين مزروعی و مشجر معروف چزآ باد ســه ربع رجل پلاک ثبتي 150 فرعي  که در 
راستای استاندارد ســازی به پلاک 1570 فرعی تبديل گرديده است از 37- اصلی واقع در 
کشه جزء بخش 11 نطنز که طبق سوابق و پرونده ثبتي به نام  آقای عباس مبينی کشه فرزند 
عباس در جريان ثبت ميباشد و عمليات تحديد حدود قانوني آن به عمل نيامده است. اينک 
بنا به دستور قســمت اخير ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضاي نامبرده تحديد حدود پلاک 
مرقوم در روز چهار شــنبه مورخ 1403/08/02  ساعت 10 در محل شروع و به عمل خواهد 
آمد لذا به موجب اين آگهي به کليه مجاورين اخطار مي گردد که در روز و ساعت مقرر در اين 
آگهي در محل حضور يابند و اعتراضات مالکين يــا مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از 
 تاريخ تنظيم صورتمجلس تحديدي تا سی روز پذيرفته خواهد شد.تاريخ انتشار:1403/06/18  

م الف: 1782579 رحمت اله شاهدي مدير واحد ثبتي حوزه ثبت ملک نطنز



کشف ۵ میلیارد تومانی تجهیزات پزشکی قاچاق در اصفهان
فرمانده انتظامی استان اصفهان از کشف بیش از ۵۷ هزار قلم تجهیزات پزشکی و دندانپزشکی قاچاق 
در بازرسی مأموران پلیس امنیت اقتصادی از یک منزل خبر داد. به گزارش »تسنیم«، سردار حمید 
علینقیان پور در این خصوص اظهار کرد: در پی اخبار واصله مبنی بر نگهداری تجهیزات پزشکی قاچاق 
در یکی از منازل ســطح شــهر اصفهان، مأموران پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی استان 
اصفهان بررسی موضوع را در دستور کار خود قرار دادند. وی افزود: مأموران ضمن هماهنگی با مرجع 
قضایی به محل مورد نظر اعزام و در بازرسی از این منزل موفق شــدند تعداد ۵۷ هزار و 64 عدد انواع 
لوازم و تجهیزات پزشکی و دندانپزشــکی قاچاق که فاقد مدارک قانونی و معتبر گمرکی بود را کشف 
کنند. فرمانده انتظامی استان اصفهان با اشاره به اینکه کارشناسان مربوطه ارزش اموال کشف شده را 
۵0میلیارد ریال برآورد کردند، خاطرنشان کرد: در این رابطه یک متهم شناسایی که پس از تشکیل پرونده 

برای انجام اقدامات قانونی به اداره تعزیرات حکومتی معرفی شد.

اصفهان پتانسیل تبدیل به قطب درمانی منطقه را دارد
دبیر هیئت مدیره سازمان نظام پزشکی اصفهان گفت: اصفهان با توجه به بهره مندی از پزشکان حاذق 
و چند قطب خصوصی توسعه یافته درمانی و با سرمایه گذاری امکان تبدیل به قطب درمانی منطقه 
وجود دارد. پوریا عادلی در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: علی رغم اینکه اصفهان امکان تبدیل شدن به 
قطب درمانی منطقه را دارد اما تا امروز به علت قوانین و مقررات مشروعه و همچنین عدم توسعه یافتگی 
خطوط هوایی در کنار عدم مدیریت صحیح، این مهم حاصل نشده است. وی گفت: آلودگی هوای ناشی 
از برخی صنایع خرد و کلان استان که به علت فرسودگی دستگاه ها و جانمایی غلط در زمان ساخت این 
مجموعه ها به عاملی برای خطر سلامت شهروندان مظلوم این شهر تبدیل شده اند و چاره اندیشی برای 
آن جز با تخصیص اعتبار از مرکز میسر نمی باشد. دبیر هیئت مدیره سازمان نظام پزشکی اصفهان اعلام 
کرد: سود ناشی از این صنایع در اختیار توسعه کل کشور قرار گرفته و نوسازی و اصلاح مشکلات آن در 
این روزها حق و مطالبه مردم اصفهان است که باید مورد توجه جدی قرار گیرد. وی ادامه داد: به علت در 
اختیار داشتن سیستم توسعه یافته پزشکی در تمام شاخه ها و ابعاد به قطب توریسم سلامت منطقه 
بدل گردد که بزرگ ترین مانع در این مسیر عدم توســعه یافتگی در ناوگان هوایی و پایانه فرودگاهی 
استان است. عادلی ادامه داد: تهرانیزه شدن قوانین در کشور باعث شده مردم استان اصفهان به میزان 
زیادی نیازمند تردد به تهران بوده و آحاد مردم به لحاظ مالی و محدودیت تعداد و حجم پروازها امکان 
استفاده از حمل و نقل هوایی را ندارند. وی افزود: لازم است با پیگیری سریع و جذب منابع مالی از 
بخش خصوصی استان نسبت به تکمیل پروژه قطار سریع السیر اصفهان اقدام شود که خود می تواند 

به توسعه صنعت گردشگری، توریسم سلامت و تسهیل ارتباطات صنعتی و تجاری منجر شود.

رشد ۲۰ درصدی دانش آموزان نصف جهان در  کسب 
مدال های علمی

رئیس اداره استعدادهای درخشــان اداره کل آموزش وپرورش اســتان اصفهان با بیان اینکه استان 
اصفهان در چند سال اخیر در جنبه های علمی و پژوهشی جهش مطلوبی داشته است، گفت: علاوه بر 
کسب چهار رتبه برتر در کنکور سراسری، در المپیادهای علمی و کسب مدال های ملی رشد ۲0 درصدی 
داشتیم. احسان صنعتکار در گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه اســتان اصفهان در چند سال اخیر در 
جنبه های علمی و پژوهشی جهش خیلی خوب و مطلوبی داشته است، اظهار کرد: پس از گذشت حدود 
دو سال، در سال گذشته استان اصفهان در کنکور سراسری با کسب چهار رتبه برتر کنکور توانست رتبه 
دوم کشوری را کسب کند، در سال جاری نیز با چهار رتبه برتر در گروه استان های برتر کشور قرار گرفت. 
وی افزود: علاوه بر کسب رتبه کشوری در کنکور سراســری، در المپیادهای علمی و کسب مدال های 
ملی رشد ۲0 درصدی داشتیم و در مراحل اول و دوم نیز استان اصفهان در آمارهای قبولی المپیادهای 

علمی رشد مطلوب و میانگین ۱۵ درصدی داشته است.

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان: 

نصب گاباریت و تغییر ارتفاع؛ دو نیاز پل صاحب روضات در اصفهان است

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی اســتان اصفهان گفت: دو نکته باید 
درباره پل صاحب روضات رعایت شــود؛ یکی نصب گاباریت و دیگری 

همسان کردن ارتفاع آن با دیگر پل های محدوده است.
ســرهنگ علی اصغر زارع در گفت وگو با »ایســنا« اظهار کرد: هر طرح 
ترافیکی که در کشــور اجرا  می شود، ممکن اســت محاسن و معایبی 
داشته باشــد. پل صاحب روضات هم مستثنا نیســت. این پل قطعاً 
بخشی از مشکلات ترافیکی شــهر اصفهان را برطرف می کند و مسیر 

شرق به غرب بزرگراه شهید خرازی را به هم ارتباط می دهد.
او با تأکید بر اینکه فقط دو حادثه کامیون در این پل رخ داده است، بیان 
کرد: این دو مورد نیز به علت بی توجهی رانندگانشان رخ داد. راننده نباید 
بیش از 4.۵ متر بار بزند. ارتفاع مجازی که وسایل نقلیه باری می توانند 
از پل عبور کنند، 4.۵ متر است. البته به طور معمول یک مقداری ارتفاع 
پل ها را بیشــتر می گیرند. درباره صاحب روضات هــم باید بگویم که 

استانداردهای لازم را دارد، اما ارتفاعش با دو پل دیگر منطبق نیست.
این مقام پلیس افزود: من تأیید می کنم که وظیفه پلیس نظارت است 
و باید از وقوع این تخلفات جلوگیری کند، اما واقعاً نمی توان شبانه روز 
برای هر کامیون و راننده ای یک پلیس اختصاص داد تا کنترل شــود! 

باز هم می گویم که ما وظیفه خود را می دانیم و شــب و روز در تلاشیم. 
قطعاً باید نظارت داشته باشیم و از وظیفه خود فرار نکنیم. پلیس ناظم 
شهر است، واقعاً نمی تواند هر شــهروندی را جداگانه کنترل کند. همه 
باید وظیفه خود را بداننــد، رعایت کنند، اگر تخلفی انجام شــد، حتماً 

برخورد می کنیم.
سرهنگ زارع خاطرنشان کرد: جایی مثل صاحب روضات دو کامیون 
برخورد می کنند و بین شهروندان حسابی سر و صدا می شود. اما ممکن 
است ما روزانه جلوی یک پل ۱00 راننده را برگردانیم و با ۱00 راننده برخورد 
قانونی کنیم. بنابراین، پلیس همواره در تلاش است که این اتفاقات رخ 
ندهد، اما اجتناب ناپذیر اســت. هرجای ایران یا دنیا هم ممکن است 

برخورد کامیون  با پل اتفاق بیفتد.
 رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی اســتان اصفهان گفت: پل صاحب 
روضات محاسن بسیاری دارد. ما باید قدردان زحمات مسئولان شهری 
باشیم؛ اما دو نکته هم باید درباره آن رعایت شود، یکی نصب گاباریت یا 
ارتفاع سنج و دیگری همسان کردن ارتفاع آن با دیگر پل های محدوده 

است. در حال حاضر، این دو عیب و کمبود کوچک باید برطرف شود.
او یادآور شد: تابلوهای محدوده پل هم باید پررنگ تر و دقیق تر شوند؛ 

یعنی تقویت تابلوهای هشدار هم از نکاتی است که باید درباره صاحب 
روضات مورد توجه قرار بگیرد. به اطلاع رسانی هم نیاز داریم. اما بخش 
عمده ای از آن به عهده خود راننده اســت که مســئولیت پذیر باشد و به 

قوانین احترام بگذارد.
سرهنگ زارع ورود کامیون های باری را به شهر یک نیاز دانست و توضیح 
داد: نمی توانیم بگوییم که صاحب روضات برای کامیون نیست. درواقع 
نیاز شهر و ساخت وســاز این اســت که کامیون های باری به شهر وارد 
شوند، اما ساعات عبور و مرور مشــخصی دارند و نکات ایمنی معینی 

هم باید رعایت کنند.
او افزود: اگر ما ساختمان یا خیابان می سازیم، مترو احداث می کنیم، یا 
هر اقدام عمرانی دیگری که تحقق می بخشیم، به مصالح احتیاج دارد. 
این نیاز هم فقط با تردد کامیون های باری برطرف می شود. کامیون هایی 
که بار حجیم دارند و اصولًا به نام بار ترافیکی معروف اند، نیاز اســت که 
به صورت ویژه مورد توجه رانندگان و سازمان بار قرار بگیرند. من یک بار 
دیگر می گویم که صاحب روضات محاســن بسیاری برای شهر داشته 
اســت؛ اما در این خصوص یا در هر موضوع دیگری باید انتقاد سازنده 

کنیم تا شهری خوب و منضبط و منظم برای همگان داشته باشیم.

اخبار جامعه

 رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان اصفهان 
گفت: پل صاحب روضات محاسن بسیاری دارد. 
ما باید قدردان زحمات مسئولان شهری باشیم؛ اما 
دو نکته هم باید درباره آن رعایت شود، یکی نصب 
گاباریت یا ارتفاع سنج و دیگری همسان کردن ارتفاع 

آن با دیگر پل های محدوده است
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سخنگو و عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر 
اصفهــان با تأکید بــر لزوم حفظ شــرایط مطلوب 
پارک حیات وحش اصفهان نوشــت: اگر متولیان 
اصلی موضــوع حیــات وحش مکان مناســب و 
شــرایط ایده آلی را فراهم کنند، بهتر است مجری 
این موضوع نهادهای متولی آن در اســتان باشند و 

شهرداری نیز به آنها کمک کند.

به گزارش »ایمنا«، علی صالحی در صفحه شخصی 
خود نوشت: »سه هفته پیش بود که وقتی ماجرای 
شرایط پارک آموزشــی حیات وحش اصفهان در 
رسانه ها مطرح شــد، برای بررســی ابعاد موضوع 

سرزده از شرایط بازدید کردم. 
در مجموع بازدید و با لحاظ گرمای شدید مردادماه، 
شرایط نســبتاً مطلوبی در پارک برقرار و از نظر غذا، 
نگهداری و رســیدگی وضعیت نســبت به ســایر 
پارک های حیات وحش کشــور که قبلًا دیده بودم، 

به مراتب بهتر بود. 
حیوانات هم ســرحال بودند و اســتقبال خوبی از 

مراجعه کنندگان می کردند. ضمــن تأکید بر لزوم 
حفظ شرایط و تلاش برای بهبود دائمی آن، نکاتی را 
برای ارتقای وضعیت محیطی و اطلاع رسانی دقیق 
جهت کاهش نگرانی مردم مطرح کردم. البته خودم 
برای پرهیز از هیجان رســانه ای با تأخیر این بازدید 

را رسانه ای کردم. 
در مجموع هم معتقدم اگر متولیان اصلی موضوع 
حیات وحش مکان مناسب و شــرایط ایده آلی را 
فراهم کنند، بهتر است مجری این موضوع نهادهای 
متولی آن در استان باشند و شهرداری هم به آن ها 

کمک کند.«

سخنگوی شورای شهر اصفهان:

برای بهبود دائمی شرایط پارک حیات وحش اصفهان تلاش شود

تابستان ۲۰۲4 
گرم ترین تابستان 

تاریخ شد
ماه اوت در اروپا به عنوان گرم ترین 
ماه و تابســتان ۲0۲4 گرم ترین، 
تابســتان جهان از زمان آغاز ثبت 
دماها شــد. به گزارش »ایسنا«، 
بنابر اعلام ســازمان تغییر اقلیمی 
اتحادیه اروپا، ســه ماه گذشــته 

گرم ترین ماه ها در جهان بودند. 

همستر کامبت؛ توهم به دست آوردن در فضای مجازی
»گاهی در دنیای واقعی توان رسیدن به رؤیاهایمان را نداریم یا تحقق شان برایمان بسیار دشوار است. 
گاهی خود ما برای دســتیابی به خواسته و موفقیتی بزرگ سســتی می کنیم. اینجاست که از انواع 
ناامیدی و سرخوردگی بزرگ ترین ملجأ ما دنیای مجازی می شود. همستر کامبت توهم به دست آوردن 
و کامیابی را در ما ایجاد می کند.« این بخشی از صحبت های علی ذاکری، آینده پژوه و عضو هیئت علمی 
 ،)Airdrop(دانشکده فنی و مهندسی دانشگاه اصفهان است که در تبیین محبوبیت یکی از ایردراپ ها
یعنی همستر کامبت بیان کرد؛ همستری که اکنون خبر سقوطش پیش از ورود به بازار دنبال کنندگان 
جدی  آن را نگران کرده اســت. ذاکری در مقدمه تحلیل خود از گرایش جامعه به همســتر کامبت به 
»ایسنا« گفت: پیش از ورود به واکاوی بازی همســتر کامبت باید چند مفهوم را در نظر بگیریم. یکی 
از آنها تمرکززدایی )Decentralization( به شمار می آید. مخصوصاً هدفم توجه به تمرکززدایی در 
حوزه مالی است. او در تبیین مسئله تمرکززدایی در حوزه مالی گفت: پول از منظر اقتصادی یک شیء 
متمرکز است که باید توسط بانک مرکزی پشتوانه داشته باشد. پول، بدون برخورداری از پشتوانه معنای 
خود را از دست می دهد و دیگر پول نیست. یک شهروند معمولی نمی تواند در خانه اش اسکناس های 
خاص خودش را منتشر و دیگران را به پذیرش آن مجبور کند. این پژوهشگر با تأکید بر اینکه جایگاه 
پول در حال دگرگونی است، خاطرنشان کرد: پول در جهان امروز به سمت تمرکززدایی حرکت می کند. 
تمرکززدایی در تاریخ اقتصادی ما سابقه دارد. برای نمونه، امروزه تمامی کمپانی های بزرگ دنیا از سامانه 
نوآوری باز برخوردارند. در این سامانه از مشتری می خواهند یک محصول را طراحی کند. سپس این 
طرح ها را در شبکه های اجتماعی می گذارند. هرکدام که لایک بیشتری بخورد، همان را برای مشتری 
خود تولید می کنند یا درواقع به خط تولید وارد می شود. ذاکری با تأمل در این مسئله که تمرکززدایی به 
حوزه مالی رسیده است، اظهار کرد: این تمرکززدایی یعنی اینکه گروهی از مردم دنیا به توافق می رسند تا 
یک واحد پول جدید را تعریف کنند و دادوستدش را بپذیرند، بدون اینکه از پشتوانه یک بانک برخوردار 
باشد. این مدرس دانشگاه یادآور شد: درواقع، یک گروه می گویند ما این پول را پذیرفته ایم و در زندگی 
اقتصادی خود استفاده می کنیم. سکه هایی که در فناوری زنجیره بلوکی یا بلاکچین وجود دارند، از 
همین نوع پول ها به شــمار می آیند. عضو هیئت علمی گروه مهندسی صنایع و آینده پژوهی دانشگاه 
اصفهان در ادامه گفت: توکن سازی یا توکنیزه  کردن )Tokenization( مفهوم دومی است که توجه به 
آن ضرورت دارد. ما فارسی زبانان به توکن، ژتون می گوییم. برای فهم آن باید به یاد بیاوریم که همه ما در 
فضای مجازی از خودمان ردپا به جا می گذاریم. او ادامه داد: اصطلاحاتی چون لایک ، کامنت  و ویو که 
به کار می بریم، می توان گفت همگی همان ردپاهایی است که از خود به جا می گذاریم. نکته جالب توجه 
اینکه ممکن است که ما بسیاری از این واکنش ها را در فضای مجازی نشان دهیم، از خودمان رد و نشان 
بگذاریم، بدون اینکه یک متن را کامل خوانده باشیم یا اینکه به آخر یک فیلم یا ریزل برسیم. هر کجای 
فضای مجازی که پا بگذاریم، بازتاب توجه ما به موضوعات گوناگون یافتنی است. این آینده پژوه با نظر 
به ردپای دیجیتال تبیین کرد: اساس تبلیغات و مارکتینگ یا بازاریابی همین ردپای دیجیتالی است که 
ما از خود به جا می گذاریم. شرکت های مختلف نوشته ها، عکس ها و فیلم های موجود در شبکه های 
اجتماعی را بررسی می کنند تا به پربازدیدترین های آن پی ببرند. سپس با هدف برنامه ریزی تبلیغاتی 
از این عرصه استفاده می کنند.. عضو هیئت علمی دانشکده فنی و مهندسی دانشگاه اصفهان بیان کرد: 
مردم این ردپای مجازی را رایگان در خدمت تبلیغات و بازاریابی شرکت ها قرار می دهند. ما به میزان 
توجهی که به مطالب تلگرام یا اینستاگرام داریم، پولی دریافت نمی کنیم. توکن سازی همان عرصه ای 
است که بر اساس مقدار توجهی که نشان می دهیم، پول به دست می آوریم. او در ادامه بحث دریافت 
 Gener8 پول در برابر ابراز توجه در فضای مجازی و زمانی که می گذاریم، گفت: یکی از نمونه های آن
است که در کشور ما ایران فعال نیست. در این وب سایت بر اساس میزان توجهمان به پیام های مختلف 
می توانیم پول دریافت کنیم. آینده پژوه دانشگاه اصفهان توضیح داد: این روش پول درآوردن در دنیای 
امروز به یک کسب وکار بدل شده است. امروزه، کسانی هستند که ده ها گوشی همراه دارند و از طریق 
آنها با گذاشتن همین ردپاها یا نظردهی درآمدزایی می کنند. این پولی که به  دست  آورده می شود، همان 

پول دیجیتال است که از راه های مخصوصی می توان خرجش کرد.

عکس خبر

خبر روزسوژه

معاون آموزش ابتدایی اداره کل 
آموزش و پرورش استان اصفهان:

دریافت هزینه کلاس 
متفرقه ممنوع است

معاون آمــوزش ابتدایــی اداره کل آموزش و 
پــرورش اســتان اصفهــان گفــت: دریافت 
ابلاغیه شهریه از سامانه خدمات الکترونیکی 
ســازمان ملی تعلیــم و تربیت کــودک برای 
تمام کودکستان های اســتان اصفهان الزامی 
اســت. وجیهه فاضل در گفت وگــو با »ایمنا« 
درباره شــهریه خدمات تربیتی، آموزشــی و 
مراقبتی کودکســتان ها در ســال تحصیلی-

تربیتی از مهــر ۱40۳ تا پایان خــرداد ۱404، 
اظهار کرد: بر اســاس الگوی هزینه تمام شده 
بر مبنــای آیین نامه »الگوی تعیین شــهریه 
کودکستان ها«، همچون سال گذشته به صورت 
سامانه ای و مطابق اطلاعات و مستندات معتبر 
تدوین شده اســت. وی درباره اینکه در قالب 
پوستر، شهریه به مؤسس ابلاغ می شود، گفت: 
مبلغ شهریه مصوب در ســامانه سازمان برای 
عموم در قسمت کودکستان یاب قابل مشاهده 
است. فاضل با بیان اینکه نصب پوستر شهریه 
به صورت فیزیکی در محل مناسب کودکستان 
و در معرض دید والدین الزامی اســت، عنوان 
کرد: مسئولیت صحت مدارک و مستندات ارائه 
شده از سوی مؤســس، بر عهده آن است و در 
صورت اثبات هرگونه خدشه در مدارک مذکور، 
ضمن برخورد قانونی با متخلــف، باید وجوه 
مازاد دریافتی به ذی نفعان عودت داده شود، به 
محض فعال شدن فرایند محاسبه شهریه سال 
تحصیلی ۱404-۱40۳ در سامانه، مؤسسان 
کودکســتان ها موظف هســتند مستندات و 
مدارک مورد نیاز برای محاســبه شهریه را در 
ســامانه خدمات الکترونیکی ســازمان ملی 

تعلیم و تربیت کودک بارگذاری و ثبت کنند.
معاون آمــوزش ابتدایــی اداره کل آموزش و 
پرورش استان اصفهان خاطرنشــان کرد: تا 
اعلام شهریه سال ۱404-۱40۳، هزینه مراکز 
به صورت علی الحســاب شهریه سال گذشته 
ملاک عمل خواهد بــود و کودکســتان ها به 
هیچ وجه اجازه دریافت وجوه اضافه در قالب 

کلاس های متفرقه را نخواهند داشت.

در آستانه آغاز سال تحصیلی جدید و با اجرای پویش »مشق همدل« کوله مدارس دانش آموزان مملو از مهربانی خیران و نیکوکاران اصفهانی خواهد شد.
به گزارش »مهر«، نیکوکاران که هر ساله با مشارکت در طرح های خدمت رسانی کمیته امداد امام خمینی )ره( برای آغاز سال تحصیلی دانش آموزان نیازمند، 

اندیشه های خیرخواهانه را توشه مسیر آموزشی آنان می کنند، فرهنگ بخشندگی و ایثار را به فرزندان و نسل آینده این مرز و بوم می آموزند.
انتقال بهترین داشته ها از نسلی به نسل دیگر، گنجینه های معنویت، فرهنگ گذشتگان و آیین اسلامی را گسترش می دهد و با این مشی خیرخواهانه، اندیشه 

کمک به همنوعان که از سرمایه های ملی ما است تا ابد جاری خواهد ماند.
طرح »مشق همدل« از جمله طرح های خدمت رسانی به مددجویان کمیته امداد امام خمینی )ره( است که با هدف حمایت از دانش آموزان نیازمند در سطح 
استان اصفهان اجرایی خواهد شد. این پویش با مساعدت خیران و نیکوکاران هر ساله اجرا می شود تا همه دانش آموزان خانواده های بی بضاعت و کم بضاعت 

هم بتوانند بر صندلی های مدارس بنشینند و به دلیل عدم توان مالی که کفاف تحصیل آنها را نمی دهد، از درس خواندن باز نمانند.
خیران برای همراهی در این طرح، می توانند علاوه بر مراجعه حضوری به دفاتر و مراکز نیکوکاری کمیته امداد و پایگاه های سطح شهر در هفته پایانی شهریورماه، 
برای آماده کردن بســته های ویژه تحصیلی و اهدای کمک هزینه های تحصیلی دانش آموزان و دانشــجویان نیازمند با شماره گیری #۱*0۳۱*88۷۷* و یا 

استفاده از شماره کارت 606۳۷۳۷00000۲۵0۹ اقدام کنند.

پویش »مشق همدل« در اصفهان برای دانش آموزان نیازمند اجرا می شود



در پایان فینال والیبال نشسته چهار بازیکن ایرانی در بین بهترین های فینال والیبال نشسته پارالمپیک پاریس ۲۰۲۴ قرار گرفتند. 
تیم ملی والیبال نشسته ایران با برتری برابر بوسنی در دیدار فینال برای هشــتمین بار قهرمان پارالمپیک شد. دیدار فینال تیم های ملی والیبال نشسته ایران و  
بوسنی در بازی های پارالمپیک پاریس شــامگاه جمعه در سالن نورث آرنا پاریس برگزار شد. در این دیدار ملی پوشــان ایرانی با نتیجه ۳ بر یک حریف خود را 
شکست دادند و برای هشتمین  بار مدال طلای پارالمپیک را به خود اختصاص دادند. تیم ملی والیبال نشسته ایران پیش از دیدار فینال مقابل تیم های اوکراین، 

برزیل، آلمان )مرحله مقدماتی( و مصر )نیمه نهایی( صاحب برتری شده بود.
در پایان، چهار بازیکن ایرانی در میان بهترین های دیدار فینال والیبال نشســته پارالمپیک پاریس ۲۰۲۴ قرار گرفتند. بر این اســاس داود علیپوریان به عنوان 
بهترین پاسور، مرتضی مهرزاد بهترین اسپکر و میثم علیپور بهترین زننده سرویس معرفی شــدند. همچنین میثم علیپور به عنوان ارزشمند ترین بازیکن این 

دیدار اعلام شد.

۴ بازیکن ایرانی در بین بهترین های فینال والیبال نشسته پارالمپیک 

اختلاف در الهلال بر سر یک نام: نیمار!
مدیریت و کادر فنی باشــگاه الهلال در ثبت یا عدم ثبت نام نیمار در لیست بازیکنان این تیم برای 
نیم فصل اول رقابت ها با یکدیگر اختلاف نظر دارند. به گزارش »ورزش سه«، نیمار در اکتبر گذشته 
در جریان بازی تیم ملی برزیل دچار پارگی رباط صلیبی زانوی چپ شــد و از آن زمان تاکنون در 
تمام مسابقات الهلال و تیم ملی برزیل غایب بوده است. تا به حال تاریخ بازگشت نیمار به میادین 
مشخص نشده و هیچ نشانه ای از بهبودی کامل او دیده نمی شود؛ همین موضوع باعث اختلاف و 
چالش بین ژرژ ژسوس، سرمربی الهلال و مدیریت این باشگاه عربستانی شده است. روزنامه نگار 
عربستانی، چند روز پیش تأیید کرد که الهلال تصمیم دارد رنان لودی مدافع چپ برزیلی خود را 
از لیست کنار بگذارد تا دوباره نام نیمار را وارد لیست خود کند. اما بر اساس آنچه روزنامه سعودی 
الریاضیه به نقل از منابع پرتغالی گزارش داد، ژرژ ژســوس درخواســت کــرده که با حفظ لودی، 
نیمار موقتاً از لیست الهلال خارج شود. سرمربی الهلال قصد دارد نیمار را تا ژانویه آینده از ترکیب 
تیمش دور نگه دارد. این در حالی اســت که منابع پرتغالی مدعی شــده اند ژسوس یک گزارش 
فنی به مدیران الهلال ارائه کرده که در آن روی عدم آمادگی کامل نیمار و احتمال غیبت او تا نوامبر 
آینده تأکید داشته و درخواست کرده مدیران به صورت دوستانه از تصمیم او حمایت کنند. در حال 
حاضر مدیریت الهلال در حال بررســی خواسته این مربی اســت و پیش بینی می شود تا قبل از 
پایان مهلت ارسال لیست به لیگ حرفه ای عربستان که دوشنبه آینده خواهد بود، تصمیم گیری 

در این خصوص انجام شود. 

بارسلونا قدرتمندتر از همیشه 
به نظر می رسد که حضور هانسی فلیک روی نیمکت بارســلونا از همه نظر روی این تیم تأثیرگذار 
بوده است. به گزارش »ورزش ســه«، فلیک علاقه زیادی به حضور روی نیمکت بارسلونا داشت 
و مدیر برنامه او از مدتی قبل و حتی پیش از اخراج ژاوی هم این موضوع را به اطلاع مدیران این 
باشگاه رســانده بود و در نهایت هم موفق شد به خواسته اش برســد و هدایت این تیم را بر عهده 
بگیرد. او که تجربه حضور روی نیمکت بایرن مونیخ و تیــم ملی آلمان را هم در کارنامه دارد تا به 
حال توانسته است عملکرد بسیار خوبی را به نمایش بگذارد و ۱۲ امتیاز از چهار بازی به دست آورده 
تا در صدر جدول رده بندی رقابت های لالیگا بایستد. سبک بازی درخشان و روان او توجه بسیاری 
را به خود جلب کرده است. اما جدای از ارائه این نمایش خوب و قابل تحسین، روزنامه اسپورت 
مدعی شده است که همه اعضای رختکن بارسلونا با این موافق هستند که هانسی فلیک و اعضای 
کادر فنی جدید این تیم باعث شده اند که شــرایط فیزیکی بازیکنان هم بهتر شود و این موضوع 
بسیار به سود آنها تمام شده است. سرمربی جدید بارســلونا توانسته است آماده سازی فیزیکی 
و بدنســازی بازیکنان را بســیار بهتر پیش ببرد و این اتفاق به خوبی در زمین هم مشهود است و 

می تواند در ادامه فصل به یکی از مزیت های آنها برابر حریفان تبدیل شود.

پایان رسمی بازی های ملی سوآرز
لوئیس سوآرز رســماً از بازی های ملی خداحافظی کرد. تیم ملی فوتبال اروگوئه در انتخابی جام 
جهانی ۲۰۲۶ در برابر پاراگوئه به تساوی بدون گل رســید. مهاجم ۳7 ساله اروگوئه در این دیدار 
برای آخرین بار با پیراهن تیم ملی کشورش به میدان رفت. سوآرز در دقیقه ۸۵ یک کارت زرد را 
هم از داور دریافت کرد. این مهاجم سرشــناس ۱۴۳ بار پیراهن تیم ملی اروگوئه را به تن کرد که 
نتیجه آن ۶۹ گل و ۳۹ پاس گل بود. بهترین گلزن تاریخ فوتبال اروگوئه ســابقه پوشیدن پیراهن 
تیم های لیورپول، اتلتیکو مادرید و بارســا را در کارنامه خــود دارد. او در اولین فصل حضورش با 
بارسلونا در کنار مسی و نیمار، با عملکرد درخشان خود به همراه این تیم به قهرمانی در سه گانه لا 
لیگا، کوپا دل ری و لیگ قهرمانان اروپا ۱۵–۲۰۱۴ رسید. سوآرز در باشگاه اینترمیامی بازی می کند 

و فعلًا قصد خداحافظی از بازی های باشگاهی را ندارد.

خبر روز

چالش مورایس برای 
 آماده سازی سپاهان 

بدون ملی پوشان
تمرینات تیــم فوتبال ســپاهان در حالی آغاز 
شد که شــش بازیکن اصلی این تیم به دلیل 
حضور در اردوی تیم ملی غایب بودند. مورایس 
و شــاگردانش با چالش آماده ســازی برای 
بازی های فشرده پیش رو روبه رو هستند. پیام 
نیازمند، امین حزبــاوی، صالح حردانی، جواد 
آقایی پور، محمد کریمی و آریا یوســفی که در 
آخرین مســابقه طلایی پوشان مقابل شمس 
آذر در اراک ۵ نفر از آنها در ترکیب اصلی حضور 
داشتند در تمرینات اخیر سپاهان غایب بودند و 
البته فاصله آنها با هم تیمی هایشان زیاد نبود و 
چند کیلومتر آن طرف تر در اردوی تیم ملی حضور 
داشتند. سپاهانی ها پس از شکست در پلی آف 
لیگ قهرمانان آسیا، انگیزه زیادی برای موفقیت 
در این رقابت ها دارند. آن ها امیدوارند با استفاده 
از تجربیات کسب شده در فصل گذشته، بتوانند 
در لیگ قهرمانان آسیا به موفقیت برسند. با این 
حال مورایس هر چند بدون حضور نیمی از تیم 
اصلی خود کار بسیار سختی برای سامان دهی به 
تمرینات دارد، اما از روز پنج شنبه و طبق برنامه 
کارش را به همراه دستیارانش در مجموعه باغ 
فردوس از سر گرفت. مورایس باید با استفاده 
از بازیکنان جوان و نیمکت نشین، تیمی آماده 
برای رقابت های ســخت آسیایی بســازد. با 
توجه به فشــردگی بازی ها در لیگ قهرمانان 
آســیا و رقابت های داخلی، مورایــس و کادر 
فنی سپاهان برنامه تمرینی فشرده ای را برای 
بازیکنان در نظر گرفته اند. آنها باید در مدت زمان 
کوتاهی، هماهنگی لازم را بین بازیکنان ایجاد 
کرده و تیم را برای کســب بهترین نتایج آماده 
کنند. سپاهان با وجود شکست در مرحله پلی 
آف لیگ نخبگان مقابل شباب الاهلی و ناکامی 
در راهیابی بــه مرحله گروهــی لیگ نخبگان 
توانسته با شروع رقابت های لیگ برتر نمایش 
خوبی داشته باشد و هر سه مسابقه ابتدایی را 
به ترتیب مقابل چادرملو، خیبر و شمس آذر با 
پیروزی پشت سر گذاشته تا تنها تیمی باشد که 
در لیگ بیست و چهارم موفق به کسب حداکثر 

امتیازات شده است. 

فوتبال جهان

عکس خبر

وحشتناک ترین صحنه 
هفته فوتبال جهان

در جریــان دیدار ولــز و ترکیــه در لیگ 
ملت هــای اروپا مدافع میانــی تیم ملی 
ترکیه با بازیکن تازه وارد ولز برخورد کرد. 
مور روی زمین افتاد و ســپس سویونچو 
با کف اســتوک روی صورت مهاجم ولز 
پا گذاشــت تا چند ثانیه بعد همه نگران 
وضعیت او شــوند. مور چنــد دقیقه بعد 
و با بانداژ به زمین مســابقه برگشــت و 

بازی کرد.

روح ا... رســتمی در رقابت هــای پاراوزنه برداری 
پاریس با مهار وزنه ۲۴۲ کیلوگرم به مدال طلای این 
دوره از بازی ها دســت پیدا کرد. رستمی با مهار این 
وزنه رکورد جهان و پارالمپیــک را جابه جا کرد. او با 
مهار وزنه ۲۴۲ کیلوگرمی پس از ۸ سال رکورد دنیا را 
مجدداً شکست و این بار با یک کیلوگرم اضافه تر از 

رکورد قبلی رکودردار شد. 
دارنده مدال طــلای پاراوزنه بــرداری پارالمپیک 
۲۰۲۴ پاریس پس از کســب این موفقیت گفت: 
خدا را شــکر می کنم که به هدفم رسیدم. مدت ها 
بود که تمرینات سختی را پشت سر می گذاشتیم. 
تمام هدفم  این بود که ناکامی هانگژو را جبران کنم 
و ســومین مدال المپیکم، بهترین مدال المپیکم 

باشد. به لطف خدا و ائمه)ع( این اتفاق رقم خورد. 
این مدال را به مدال شــریف ایران تقدیم می کنم. 
وی افــزود: رقابت خیلی خوبی بــود. از همان اول 
که ۲۳۰ کیلوگرم را انتخاب کردیم می دانستیم چه 
کار می کنیم. برای چنین رکوردی هم خیز برداشته 
بودیم و پلن ها از قبل چیده شــده بود. از کادرفنی 
و مربیان خودم آقایان توکلی و ملاحســینی تشکر 
می کنم که این مدت زحمات زیادی کشــیدند. او 
عنوان کرد: من یک آســیب دیدگــی خیلی جدی 
از ناحیه سینه داشتم و پزشــکان می گفتند به این 
مسابقه نمی رسی. خدا را شکر می کنم هم آسیبم 
در مدت کوتاهی برطرف شد و توانستم این رکوردها 
را بزنم. رستمی گفت: خیلی زندگی با یک قهرمان 

سخت است و اینکه همه برنامه هایت را بر اساس 
زندگی یــک قهرمــان بچینی و خیلــی وقت ها از 
تفریحت بزنی و پای این زندگــی قهرمانی بمانی، 
سخت و دشواراســت. من تنها این مدال را کسب  
نکــردم و مجموعه ای از افراد پشــت من بودند که 
مهمتریــن آنها پدر و مــادرم بودند و دستشــان را 

می بوسم و مدالم را تقدیمشان می کنم.

رستم ایران رکورد دنیا را شکست 

 حنانوف بدون مشکل در تمرین 
طلایی پوشان 

وحدت حنانــوف خرید تــازه وارد طلایی پوشــان 
اصفهانی برخلاف اخباری که درباره او منتشر شد، در 

تمرین سپاهان حضور پیدا کرد.
 به گزارش »ورزش  ســه«، چند روز پیش و پس از 
برگزاری هفته ســوم رقابت های لیگ برتر با شروع 
رقابت های ملی بســیاری از ســتاره های شاغل در 
فوتبال ایران نیز به اردوی تیم ملی ایران و کشورهای 

خود رفتند.
در این بین اما اخباری درباره مدافع تاجیک طلایی 
پوشان منتشر شد که خبر از مصدومیت این بازیکن 
و عدم حضــورش در اردوی تیم ملی تاجیکســتان 

می داد.
با وجود ایــن اخبار همانطور که پیش تر عنوان شــد 
حنانوف مصدومیت جدی ای نداشــته و با شــروع 
تمرینات سپاهان که از روز پنج شنبه در باغ فردوس 
از سر گرفته شد، این بازیکن هم در کنار سایر نفرات 

در تمرینات تیم مورایس حضور یافت.
البته تیم ملی تاجیکستان از راهیابی به مرحله نهایی 
مقدماتــی جــام جهانی 
بازماند و اگر این چنین 
نبود شــاید ایم مدافع 
له خودش را هر  ۲۴ سا
طور شــده بــه اردوی تیم 
ملی کشورش می رساند. 

با این حال در این شــرایط 
مانــدن در اردوی ســپاهان 
ثبــات  ا و تــلاش بــرای 
در  نایی هایــش  توا
شــرایطی که انتقادات 
زیادی نیز نسبت به این 
بازیکن در فضای هواداری 
ســپاهان وجود دارد به نظر 
می  رسد تصمیمی منطقی و 

حساب شده باشد.

شایعه جدایی سینا اسدبیگی از پرسپولیس پررنگ شد

هافبک سابق ذوبی ها به اصفهان برمی گردد؟

»پرسپولیس به دنبال قطع همکاری با سینا اسدبیگی« این خبری است که  مرضیه غفاریان
اخیراً وایرال شده است. هرچند هافبک ۲7 ساله سرخپوشان هنوز زیر بار این 
موضوع نرفته و عنوان کرده قصد جدایی ندارد اما خبرها حاکی از آن است که باشگاه تهرانی درصدد است 
تا قرار داد این بازیکن را فسخ کند؛ حتی اگر شده به صورت یک طرفه! گویا مدیران باشگاه پرسپولیس از 

پرداخت غرامتی که در این صورت متوجه آنها می شود هم ابایی ندارند.
خبرها در خصــوص علت این موضوع ضد و نقیض اســت، برخی می گویند ســرمربی اســپانیایی 
سرخپوشان نام اسدبیگی را در لیست مازاد قرار داده و بعضی دیگر مدعی اند که گاریدو در تمرینات 
اخیر تیمش به این بازیکن گفته هیچ توافقی با باشــگاه برای جدایی او نکرده و باید در جمع 
شاگردانش بماند. اما هرچه هست به نظر می رســد پرونده حضور اسدبیگی در تیم تهرانی به 
فصل آخر رسیده و به زودی او به درب خروج از پرسپولیس هدایت خواهد شد حالا به هردلیل 

فرقی نمی کند.
سرخپوشان برای تقویت خط میانی تیمشــان به دنبال بازیکن بازیساز هستند و در این باره 
پرونده جذب چند بازیکن هم روی میز مدیران این باشگاه قرار گرفته اما برای به سرانجام 
رساندن این امر باید یک ســرخپوش را از فهرســت این تیم خط بزنند که به نظر محتمل 
ترین گزینه سینا اسدبیگی است. هافبک با تجربه ای که همانطور که پیوستنش به جمع 

سرخپوشان جنجالی بود به نظر می رسد جدایی او هم از این تیم حاشیه ساز شود. 
سینا اسدبیگی در  مرداد ماه ۱۴۰۱ و در بازار تابستانی لیگ بیست و دوم هنوز مهر امضای 
قراردادش با ذوب آهن خشک نشده بود که ناگهان سر از باشگاه پرسپولیس درآورد. این 
هافبک باتجربه چند روز پس از فوت کردن شمع تولد ۲۵ سالگی خود در تمرینات تیم 
ذوب آهن راهی تهران شد و قراردادی ۳ ساله با سرخپوشان امضا کرد. مدیران باشگاه 
اصفهانی که مدعی بودند قرارداد این بازیکن را تمدید کرده اند از اسدبیگی و سرخپوشان به 
فدراسیون شکایت کردند اما همتایان آنها در باشگاه تهرانی عنوان می کردند این بازیکن هیچ قرارداد 
قانونی نداشته و به عنوان بازیکن آزاد به پرسپولیس ملحق شده. جنجال در این باره تا مدتها ادامه 
داشت تا اینکه در نهایت در زمستان ۱۴۰۱ با رد شکایت ذوبی ها توسط کمیته تعیین وضعیت بازیکنان، 
پرسپولیس برنده این پرونده شد. این در حالی بود که اسدبیگی با ذوبی ها سر تمدید قرارداد به تفاهم 
رسیده بودند اما چون قرارداد منعقد شده رســمی نبوده سینا به راحتی از آن صرف نظر و از اصفهان به 
پایتخت کوچ کرد، آن هم در حالی که تارتار سرمربی وقت گاندوها روی این بازیکن حساب ویژه ای باز کرده 

بود اما اسدبیگی درست در آستانه شروع لیگ دست ذوب را در پوست گردو گذاشت. 
حالا در ماجرایی متفاوت شاید هافبک سابق گاندوها مجبور شــود علیرغم قرارداد با سرخپوشان تن به 
جدایی از این تیم تهرانی بدهد، آن هم در حالی که ۳ هفته از لیگ ۲۴ گذشته است. این هافبک ۲7 ساله 
در بازار تابستانی از تیم های فولاد و سپاهان پیشنهاد داشت اما احتمالًا حساب ویژه ای روی حضورش در 
جمع شاگردان گاریدو و درخشش در پرسپولیس باز کرده بود و به این پیشنهادات توجهی نکرد. حالا لیست 
تیم هایی که خواهان او بوده اند هم پرشده و پرواضح است اسدبیگی تمایلی به جدایی نداشته باشد با همه 
اینها به نظر می رسد بازیکن سابق ذوبی ها از اینجا رانده و از اینجا مانده شده؛ مگر اینکه ذوب آهن در اقدامی 

سابقه دار)!( برای این سبزپوش سابق، فرش قرمز پهن کند تا او دوباره به اصفهان برگردد!

بازیکن اسبق تیم ملی: 

قلعه نویی باید در تفکرات خود تجدیدنظر کند
بازیکن اسبق تیم ملی معتقد است امیر قلعه نویی باید در تفکرات خود تجدیدنظر کند. علی اصغر 
مدیرروســتا در گفت و گو با »فارس«، درمورد برتری یک بر صفر تیم ملی مقابل قرقیزســتان، 
اظهار کرد: در حــال باختن همه چیز در 
فوتبال هســتیم. آبرو و اعتباری که در 
این حدود ۸۰ ســال در فوتبال کســب 
کرده ایم، از دســت می دهیــم. زمین 
مهم ترین موضوع در فوتبال اســت. با 
توجه به اتفاقــات رخ داده قرار بود این 
بازی جــای ورزشــگاه آزادی در نقش 
جهان برگزار شــود که آنجا هم به دلیل 
شــرایط افتضاحش نتوانست میزبان 
باشد . وی افزود: اتفاقی که در ورزشگاه 
فولادشهر شــاهدش بودیم، به مدیریت کلان ورزش کشور و حتی مملکت بازمی گردد. در فوتبال 
هم کسی درست کارش را انجام نمی دهد . آن از وضعیت VAR و این هم از شرایط زمین هایمان . 
مهاجم اســبق تیم ملی اضافه کرد: در روزی که ما با یک عملکرد ضعیف قرقیزستان را شکست 
دادیم، بسیاری از تیم های مدعی آسیا نتیجه خوبی نگرفتند اما این نباید برای ما بهانه شود باید 
دید آیا آنها هم مثل ما در بحث تاکتیکی و فنی هم ضعیف بودند یا فقط نتیجه نگرفتند. اگر نحوه 
بازی و استفاده نکردن از تاکتیک مناسب این تیم ها نیز مثل ما باشــد؛ باید بگوییم قبول، همه 
تیم ها چنین حالتی داشتند. مدیرروستا خاطرنشــان کرد: موقعیت های محدود قرقیزستان در 
این بازی از ما خطرناک تر بود و شوت های ما مدام بالای دروازه می رفت. گل تیم ملی هم با وجود 
هوشمندی طارمی، روی اشتباه دروازه بان حریف و کیفیت پایین زمین به ثمر رسید. فوتبال تیم 
ملی ایراد دارد و هنوز نتوانسته ایم فوتبال تماشاگرپسندی را نشان بدهیم. اگر شرایط عادی بود 
باید با بچه های امید خود مقابل قرقیزســتان بازی می کردیم امــا نمی توانیم چنین کاری انجام 
بدهیم یا شــاید هم می ترســیم که با تمام قوا به زمین می رویم. قلعه نویی باید در تفکرات خود 
تجدیدنظر کند. وی درخصوص عذرخواهــی قلعه نویی پس از این بــازی، گفت: عذرخواهی که 
همراه با مثال زدن از استرالیا، کره جنوبی و. . . باشد فایده خاصی ندارد زیرا آدم را به سمت اصلاح 
نمی برد. متأسفانه دستیارانش هم به شــکلی توجیه می کنند که ظاهراً مردم فوتبال را ندیده اند . 
اگر عذرخواهی واقعی باشد، قطعاً سرمربی تیم ملی می تواند اشتباهات را اصلاح و تیم را جلو ببرد 
اما اگر صرفاً برای رد شدن از موضوع باشــد، بار دیگر چنین اتفاقاتی گریبان مان را خواهد گرفت. 
وی درمورد گلایه های طارمی از امکانات تیم ملی، عنوان کرد: هیچ شــکی نیست که زمین اولین 
اصل است اما آیا در همین زمین هم نباید نسبت به تیم حریف کاراتر باشیم. حتی اگر قرقیزستان 
دفاعی بازی می کرد. با اینکه بســیاری از موقعیت های ما روی لو دادن توپ حریف ایجاد شــد 
اما اصول بازی و بازیســازی از مدافعان را بلد بودند و بی دلیل زیر توپ نمی زدند. مدیرروســتا 
خاطرنشــان کرد: با پاس های بلند هافبک های خود را از جریان بازی خارج می کنیم. دستیاران 
قلعه نویی روی تعویض ها نیز کمکی به وی نکردند. به اســتثنای ســردار آزمون که پایش گرفت، 
هیچ یک از تعویض های ما درست نبود و توجیهی برایش وجود نداشت. وی تصریح کرد: برخی 
بازیکنان با وجود بزرگ شــدن در رســانه، نقطه ضعف زیادی دارند. مهاجمان قرقیزستان تمام 
توپ های هوایی را زدند و حتی برخی مواقع ســرعت نفرات تهاجمی شــان از مدافعان میانی ما 
بیشتر بود. باید توجه ویژه ای به ضعف دفاع وسط داشته باشیم. شجاع خلیل زاده در این بازی تنها 
و تمام فشارها رویش بود. به این دلیل ســرش فریاد می کشیدند که یک بازیکن باتجربه است. 
این موضوع هم از رنگ و روی شــجاع معلوم بود. واقعیت فوتبال ایران را در بازی با قرقیزستان 

دیدید و الان بیایید این همه پول مفت و مجانی به بازیکنان بدهید!
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 زنده گیری ماهانه ۱۲۵ قلاده سگ بلاصاحب در 
منطقه ۷ شهرداری اصفهان

مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان گفت: ماهانه حدود ۱۲۵ قلاده سگ از سطح این منطقه جمع آوری 
شده است.

مهدی سلطان آقایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: شهروندان در صورت مشاهده سگ های بدون 
صاحب با سامانه ۱۳۷ تماس بگیرند تا اکیپ مربوطه در اسرع وقت نسبت به جمع آوری این سگ ها 
اقدام کنند. وی با بیان اینکه چرخه زنده گیری و عقیم سازی سگ های ولگرد، جمعیت این حیوانات 
را کنترل می کند، افزود: به منظور پیگیری درخواســت های مردمی بــرای جمع آوری و زنده گیری 

سگ های ولگرد، ماهانه حدود ۱۲۵ قلاده سگ در سطح این منطقه جمع آوری شده است.
مدیر منطقه ۷ شــهرداری اصفهان گفت: همکاری نکردن حامیان حیوانات مهم ترین مشــکل در 
جمع آوری این سگ ها است، حتی هنگام زنده گیری آنها با مخالفت این گروه روبه رو می شویم که 
این دلسوزی های بی مورد در فعالیت ما خلل وارد می کند. وی ادامه داد: در راستای ارتقای سلامت 
عمومی شهروندان، پاکسازی و سالم سازی سطح منطقه ۷ طرح طعمه گذاری برای اتلاف موش ها 

و حیوانات موذی در رفیوژها، مادی ها و پارک ها اجرا شده است.
سلطان آقایی با اشاره به نقش مؤثر شهروندان در حفظ بهداشت شهری خاطرنشان کرد: شهروندان 
با دفع به موقع زباله های خانگی، جلوگیــری از ریختن زباله در جداول و معابر و به طور کلی رعایت 
بهداشت محیط، می تواند در پاکیزگی محیط شهری همیار شهرداری باشند. وی ادامه داد. تعداد 

طعمه گذاری ها برای حذف موش ها از سطح منطقه ۷ اصفهان نیز ماهانه ۴۰ مورد است.

مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان:

خیابان چهارباغ بالا لباس نو بر تن کرد
مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان گفت: طبق درخواست شهروندان و بازدید میدانی از خیابان چهارباغ 
بالا، عملیات روکش آسفالت این خیابان در ماه های گذشته در دستور کار قرار گرفت و طی چند شب 
گذشته اجرایی شد. علی باقری در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: خیابان چهارباغ بالا از خیابان های 
بسیار مهم و پر تردد بوده که بسیاری از مراکز خرید و گردشــگری قابل توجه شهر اصفهان در این 
خیابان واقع شده است. وی با اشاره به عملیات روکش آسفالت در خیابان چهارباغ بالا افزود: این 
خیابان قبل از عملیات روکش آسفالت نیاز به مکاتبه و هماهنگی با ادارات خدماتی و ساختمان های 
در حال دریافت پروانه یا در حال ساخت داشت تا در صورت نیاز برای انجام هرگونه حفاری قبل از 
عملیات روکش آسفالت این اقدام انجام شود که با دادن فرصت مورد نیاز به این شرکت ها و مالکان، 
این مهم انجام شد و پس از پایان زمان مقرر اعلام شده عملیات آسفالت ریزی به پایان رسید. مدیر 
منطقه ۶ شهرداری اصفهان تأکید کرد: طبق درخواست شهروندان و بازدید میدانی از خیابان چهارباغ 
بالا، عملیات روکش آسفالت این خیابان در ماه های گذشته در دستور کار قرار گرفت و طی چند شب 
گذشته اجرایی شد. باقری با اشاره مشخصات نوع آسفالت این خیابان گفت: نوع آسفالت آن توپکا 
۰۱۹ است و حجم آسفالت مصرفی ۱۸۰۰ تن اســت که در طول ۱۵۰۰ متر و عرض ۱۱ متر، مساحتی 
حدود ۱۷۰۰۰ متر مربع را روکش آسفالت کرد. وی ادامه داد: خیابان چهارباغ بالا از دو مسیر سه باند 
شمالی و جنوبی برای خودروها تشکیل شــده که در میان دو مسیر پیاده رو با باغچه و فضای سبز 
قرار دارد. مدیر منطقه ۶ شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: همچنین علاوه بر پیاده روهای میانی، 
دو مسیر پیاده رو در دو کناره های خیابان طراحی شده است و مسیرهای پیاده رو میانی در چندین 
قسمت توسط مسیرهای چرخش خودرو بین دو مسیر شمالی و جنوبی قطع شده است. باقری 
گفت: به دلیل مسیر مناسب پیاده روی و نیمکت های تعبیه شده در میانه خیابان این مسیرها برای 
پیاده روی سالمندان و دوچرخه سواری بسیار مورد استفاده قرار می گیرد. وی افزود: در وسط خیابان 
در تقاطع چهار راه نظر نیز حوض آبی قرار دارد که چهره خیابان را زیباتر ســاخته است که به همین 

خاطر از اهمیت خاصی نزد شهروندان برخوردار است.

مسئول دبیرخانه دائمی شهر اسلامی شهرداری اصفهان مطرح کرد

چالش های سند ملی شهرسازی و معماری اسلامی-ایرانی 

مســئول دبیرخانه دائمی شــهر اســلامی شــهرداری اصفهــان گفت: 
سیاســت گذاری های تشــویقی جهت ترغیب مردم به رعایت ضوابط و 
ســاختارها می تواند یکــی از راهکارهای مؤثر برای تحقق اهداف ســند 
ملی شهرسازی و معماری اسلامی-ایرانی باشــد. علی محمد ظهرابی 
در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به عمده چالش ها و موضوعات مربوط 
به تحقق ســند ملی معماری و شهرسازی اســلامی-ایرانی با توجه به 
اسناد فرادستی اظهار کرد: عدم نظارت دقیق در تدوین قوانین و پیگیری 
اجرایی سازی سیاست های کلان ابلاغی یکی از مشکلات اساسی است، 
این مســئله منجر به عدم تحقق اهداف سند ملی شهرسازی و معماری 
اسلامی-ایرانی می شود. وی افزود: نبود نگاه شبکه ای و هماهنگی بین 
قوانین و برنامه های اجرایی وزارت راه وشهرسازی و نهادهای مرتبط از دیگر 
چالش های این حوزه است که موجب ایجاد خلأهایی در اجرای دقیق و 
مؤثر قوانین و مقررات می شود، همچنین نبود ضمانت اجرایی برای قوانین 
و مقررات تصویب شده، از دیگر چالش های جدی بوده است، زیرا بدون 

ضمانت اجرایی، قوانین به درستی اجرا نخواهند شد.
مسئول دبیرخانه دائمی شهر اسلامی شهرداری اصفهان با اشاره به یکی 
دیگر از چالش های موجود ادامه داد: امتداد نداشــتن عینی قوانین در 
آیین نامه ها و دستورالعمل ها است موجب شده که قوانین نتوانند به طور 
کامل و مؤثر در عمل اجرا شــوند، همچنین نبود کمیســیون تخصصی 
معماری و شهرسازی در مجلس شورای اسلامی، یکی دیگر از مشکلاتی 

است که تحقق ســند ملی را با چالش مواجه کرده است، این کمیسیون 
می تواند نقش مهمی در پیگیری و نظارت بر اجرای سیاست های کلان در 
حوزه معماری و شهرسازی داشته باشد. ظهرابی با بیان اینکه نبود شفافیت 
مقررات موجود در زمینه معماری و شهرسازی اسلامی-ایرانی، یکی دیگر 
از مشکلات این حوزه اســت، گفت: این نبود شفافیت، موجب می شود 

که مجریان و نهادهای مسئول در اجرای قوانین دچار سردرگمی شوند.
وی با اشــاره به نبود ارتباط بین مقــررات موجود در زمینــه معماری و 
شهرسازی با هویت اسلامی-ایرانی که یکی از بزرگ ترین چالش های 
موجود است، تأکید کرد: این مسئله موجب کمرنگ شدن هویت معماری 
و شهرسازی اســلامی-ایرانی در اجرا می شود.  مسئول دبیرخانه دائمی 
شهر اسلامی شهرداری اصفهان با اشاره به راهکارهای پیشنهادی جهت 
تحقق سند ملی شهرسازی و معماری اسلامی-ایرانی تصریح کرد: تدوین 
دفترچه ضوابط و مقررات شهرسازی با رویکرد معماری ایرانی و اسلامی 
و ممانعت از فروش تراکم مازاد بر میزان اعلام شــده در طرح تفصیلی، 
یکی از راهکارهای مهم برای تحقق اهداف ســند ملی اســت، همچنین 
ارائه الگوهای معماری ایرانی-اسلامی همساز با بوم و اقلیم در پهنه های 
مختلف اقلیمی ایران توسط نهادهای ذی صلاح همچون راه و شهرسازی، 
نظام مهندســی و شــهرداری ها می تواند به ارتقای کیفیــت معماری و 
شهرســازی در کشــور کمک کند.  ظهرابی با بیان اینکه تدوین ضوابط و 
مقررات راهگشا برای نمای ســاختمان ها و تعیین لیست کوتاه مصالح 

مجاز و ممنوعیت اســتفاده از مصالح نامرغوب، از دیگر راهکارهای مؤثر 
جهت تحقق سند ملی شهرسازی و معماری اسلامی-ایرانی است، گفت: 
نظارت و کنترل بر اجرای ضوابط در حین اجرا و پس از آن توسط نهادهای 
مسئول و پیش بینی جریمه های ســنگین در صورت تخلف، می تواند به 
بهبود اجرای قوانین و مقررات کمک کند، همچنین سیاست گذاری های 
تشویقی جهت ترغیب مردم به رعایت ضوابط و ساختارها، می تواند یکی از 
راهکارهای مؤثر در جهت تحقق اهداف سند ملی باشد. وی با اشاره به ارائه 
تسهیلات ارزان قیمت از سوی دولت جهت بازسازی و نوسازی بافت های 
فرسوده شهری که یکی دیگر از راهکارهای پیشنهادی است، افزود: این 
اقدام می تواند به بهبود وضعیت شهرسازی و معماری در کشور کمک کند 
البته الزام رعایت ضوابط معماری ایرانی و اسلامی در طرح های معماری 
دولتی، یکی از راهکارهای مهم برای تقویت هویت معماری و شهرسازی 
اسلامی-ایرانی اســت؛ بنابراین تهیه طرح جامع رنگ شهری به منظور 
جلوگیری از ناهنجاری بصری، از دیگر اقدامات ضروری برای بهبود فضای 

شهری محسوب می شود.
مسئول دبیرخانه دائمی شهر اسلامی شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: 
ترغیب دست اندرکاران ساخت وساز و مهندسان به پرهیز از تقلید شکلی 
و نمونه برداری های نامناســب و غیر بومی، یکی از راهکارهای مؤثر برای 
ارتقای کیفیت معماری و شهرسازی است، به علاوه اصلاح شیوه آموزش 
دانشگاهی در رشــته هایی نظیر شهرســازی و معماری با تاکید بر زنده 
نگه داشتن ارزش های بومی و رعایت مسائل اقلیمی، می تواند به تربیت 

نیروی انسانی متخصص و متعهد در این حوزه کمک کند.
ظهرابی با اشاره به تأمین بهداشت عمومی از طریق مدیریت صحیح شهری 
با اســتفاده از جمع آوری به موقع زباله، سم پاشــی و تنظیف خیابان ها 
و محله ها، که از دیگر از راهکارهای پیشــنهادی اســت، بیان کرد: اشاعه 
شهرسازی و معماری اسلامی-ایرانی از طریق رسانه های جمعی نیز به 
تقویت هویت معماری و شهرسازی در جامعه کمک کند. وی با بیان اینکه 
آشنایی مهندسان با مصالح جدید و روش های پیشرفته ساخت از طریق 
برگزاری دوره های آموزشــی، یکی از اقدامات مهم برای ارتقای کیفیت 
ساخت و ساز در کشور است، عنوان کرد: حفظ حرایم و عدم دخل و تصرف 
در بافت های با ارزش تاریخی و مذهبی، یکی دیگر از راهکارهای پیشنهادی 
است که می تواند به حفظ هویت و اصالت معماری و شهرسازی در کشور 
کمک کند. مسئول دبیرخانه دائمی شهر اسلامی شهرداری اصفهان گفت: 
تصویب بودجه های کافی برای مرمت، احیا و بهسازی بافت ها و بناهای با 
ارزش شهری با هدف بازنده سازی هویت شهر از دیگر اقدامات ضروری 

برای تحقق سند ملی شهرسازی و معماری اسلامی-ایرانی است.

با مسئولان
یکشنبه ۱8 شهریور ۱40۳ / 4 ربیع الاول ۱446 / 8 سپتامبر  ۲0۲4 / شماره 4۱۷0

عضو شورای اســلامی شــهر اصفهان گفت: تأکید 
شورای ششم توجه به مساجد است و در این راستا 
سعی شد در مساجد مناطق شــمالی اصفهان نیز 
حضور یابیم، از این رو سعی کردم نماینده مردم در 
شورای اسلامی شهر باشــم، نه نماینده شهرداری 
و قطعاً نیازها و مشــکلات مردم را پیگیری خواهم 
کرد. به گــزارش »ایمنا«، حجت الاســلام منوچهر 
مهروی پور در ســخنرانی پیــش از خطبه های نماز 

جمعه ملک شهر اظهار کرد: از ابتدای آغاز کار شورای 
ششــم تصمیم داشــتیم خدمات ویژه ای را برای 
مردم داشته باشیم، در این راســتا توجه به مناطق 
شمالی اصفهان از جمله مناطق ۸،۱۲ و قسمتی از 
مناطق ۷ و ۱۴ دارای معضلات خاص خود مد نظر 
قرار گرفت. وی تصریح کرد: در این راســتا احداث 
خیابان شهید چمران در محله بهرام آباد با بودجه ای 
بالغ بــر ۲۵ میلیارد جهت آزادســازی و احداث در 
دســتور کار قرار گرفت و با پیگیری که انجام دادم، 
قول مساعد داده شده که تا پایان امسال این پروژه 
به اتمام رســد، همچنین در راســتای توجه ویژه به 
موضوع پردیس های گردشگری و تفریحی، پروژه 

پردیس شمس آباد به صورت خاص پیگیری شد 
و با متراژی حدود ۲۵ هزار متــر مربع و بودجه ۳۰ 
میلیارد تومانی پیش بینی شد و تا بهمن ماه در این 

منطقه افتتاح خواهد شد.
مهروی پور خاطرنشــان کــرد: همچنین در منطقه 
۱۲شهرداری اصفهان به دنبال بهره برداری از پردیس 
خانواده بودیم که در این راســتا تا چنــد روز آینده 
کلنگ افتتاح این پروژه به زمین خواهد خورد. وی 
افزود: همچنین تا انتهای ســال ورزشگاهی جنب 
فرهنگسرای فروغی منطقه ۸ به بهره برداری خواهد 
رســید که اکنون حدود ۴۰ درصد از فاز اجرایی این 

پروژه طی شده است.

عضو شورای شهر اصفهان:

نماینده مردم در شورای شهر هستم، نه شهرداری

واکسیناسیون ماهانه پرندگان در »باغ پرندگان ناژوان«
مدیر ناژوان شهرداری اصفهان با بیان اینکه باغ پرندگان ناژوان در سال ۱۳۷۵ افتتاح شد و هم اکنون 
حدود ۲۸ سال از آغاز به کار آن می گذرد، اظهار کرد: این باغ به عنوان نخستین مجموعه از نوع خود در 
کشور، به ویژه در اصفهان، تأسیس شد و از آن زمان تاکنون به عنوان یک مقصد مهم تفریحی و آموزشی 
مطرح بوده است.  مهدی قائلی در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به اینکه نظرات درباره این مجموعه 
متفاوت است، افزود: برخی شــهروندان این مجموعه را یک جاذبه طبیعی و تفریحی می دانند، در 
حالی که برخی دیگر نگران وضعیت پرندگان در قفس هستند. وی ادامه داد: نگرانی هایی وجود دارد 
که حبس پرندگان در قفس ممکن است به آن ها آسیب برساند و این مسئله را به عنوان یک معضل 
مطرح می کنند، با این حال هدف اصلی باغ پرندگان ناژوان این است که شرایط نگهداری پرندگان را 
بهبود ببخشد تا علاوه بر حفظ سلامت و رفاه پرندگان، فضایی برای تفریح و نشاط عمومی فراهم کند.

قائلی با اشاره به اقدامات و برنامه های مدیریتی گفت: باغ پرندگان ناژوان به منظور بهبود مستمر و 
ارتقای کیفیت خدمات، به نظارت دقیق و نگهداری مناسب پرندگان توجه ویژه ای دارد؛ یکی از اقدامات 
برجسته این مجموعه، واکسیناسیون منظم پرندگان است که ماهانه انجام می شود. در این روش، 
مخلوطی از آب و واکسن در ظرف های مختلف قرار داده می شود تا پرندگان هنگام نوشیدن آب از این 
ظروف، واکسن مورد نیاز را دریافت کنند؛ البته برای اطمینان از استفاده پرندگان با تخلیه آب و خشک 
کردن برکه ها، عطش لازم در پرنده ایجاد و عملیات واکسیناسیون در مجموعه صورت می پذیرد؛ این 
فرایند به طور منظم و در طول ســه روز هر ماه که در بعضی موارد برای حصول اطمینان بعضاً به ۴ روز 

افزایش می یابد، انجام می شود که اتفاق بی نظیری در سطح کشور است.
مدیر ناژوان شــهرداری اصفهان عنوان کرد: برای اطمینان از انجام صحیح واکسیناسیون، علاوه بر 
پیگیری منظم، شرایط ویژه ای فراهم می شود تا پرندگان به درستی واکسینه شوند که این اقدامات 
شامل بررسی مداوم و ارزیابی کارایی واکسیناسیون است. قائلی با اشاره به سلامت پرندگان و کارکنان 
باغ پرندگان گفت: برای حفظ سلامت پرندگان، کارکنان و بازدیدکنندگان، اقدامات بهداشتی و ایمنی 
ویژه ای انجام می شود، به عنوان مثال واکسیناسیون ویژه برای مقابله با آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان، 
همچنین واکسیناسیون همکاران فعال و مرتبط به باغ پرندگان هرسال اجرا می شود و هماهنگی های 
لازم با مرکز بهداشت صورت می گیرد تا به سلامت کارکنان و ایمنی بازدیدکنندگان، از جمله کودکان، 

نوجوانان و افراد مسن آسیبی وارد نشود.

تخصیص ۱۲ میلیارد ریال اعتبار برای ایمن سازی ترافیکی 
محله بابلدشت

مدیر منطقه ۷ شــهرداری اصفهان گفت: برای ایمن ســازی ترافیکی و دفع آب های سطحی محله 
بابلدشت نسبت به اصلاح جداول با هزینه بالغ بر ۱۲ میلیارد ریال اقدام کرده ایم.

مهدی سلطان آقایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: با توجه به اجرای طرح محله محور در محلات 
دوازده گانه منطقه ۷ شهرداری اصفهان، بعضی مشکلات و کاستی های عمرانی، ترافیکی و خدماتی 
محلات که از نگاه شهرداری پنهان بوده، در حال پیگیری و رفع است. وی با بیان اینکه در ادامه اجرای 
طرح های عمرانی محلی، خیابان سازی، پیاده روسازی، رفع خطر و ساماندهی معابر فرعی منطقه 
نیز در دستور کار قرار دارد، افزود: خیابان سازی خیابان ۲۲ بهمن کاوه، ساماندهی خیابان سعدی در 
شهرک کاوه و ساماندهی خیابان ۱۵ خرداد از جمله این موارد است. مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان 
تصریح کرد: خیابان بابلدشت که در محدوده شرقی ترمینال بابلدشت قرار دارد، یکی از محورهای مهم 
ترافیکی مرکز این منطقه است که خیابان ادیب را به میدان شهدا متصل می کند. سلطان آقایی ادامه 
داد: در راستای اجرای پروژه عمرانی منطقه ۷ در سال جاری و تکمیل پروژه های تعریف شده در محله 
بابلدشت، با توجه به فرسوده شدن جداول خیابان مدرس، برای ایمن سازی ترافیکی و دفع آب های 
سطحی نسبت به اصلاح جداول به طول ۱۵۰۰ متر با هزینه بالغ بر ۱۲ میلیارد ریال اقدام کرده ایم و تلاش 

می کنیم طی چهار ماه این پروژه را در اختیار شهروندان قرار دهیم.

خبر روزاخبار

 پیشرفت ۷۵ درصدی 
 پاتوق شهری خیابان

 آیت ا... خادمی
مدیر منطقــه ۸ شــهرداری اصفهــان گفت: 
فضایی حــدود ۴۰۰ مترمربع مجــاور مادی 
خیابان آیت ا... خادمی که وضعیت مناســبی 
نداشت، به پاتوق شهری تبدیل شده و تاکنون 
۷۵ درصد پیشــرفت داشته اســت. حسن 
محمدحســینی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار 
کرد: پاتوق های شــهری به عنوان رسانه های 
اجتماعی از دیرباز در ایران شکل گرفته اند؛ این 
پاتوق ها در مکان هایی همچون چای خانه ها، 
میدان ها، کنار معابر، زیر ســایه درختان یا در 
زمستان ها در زیر نور آفتاب و دیگر محل های 
تجمع عمومی شکل می گرفتند، همچنین در 
این مکان ها، مردم به تبــادل افکار، کاریابی و 
ارائه خدمات مختلف می پرداختند. در بعضی 
نقاط شــهری، زمین هایی با مساحت پایین 
وجود دارد کــه نمی توان آنها را به بوســتان یا 
پارک های محلی تبدیل کرد، بنابراین با توجه 
به این نیاز، شهرداری اصفهان این مکان ها را 
با احداث باغچه هــای کوچک و نصب مبلمان 
شــهری طراحی و اجرا کــرده و نــام آن ها را 
پاتوق های شهری گذاشته اســت. وی ادامه 
داد: ســال گذشــته در این منطقه، با احداث 
پاتوق های شهری در مکان هایی همچون میدان 
جمهوری، جنب بیمارستان سوانح سوختگی 
خیابان کاوه و بازارچه رباط، محیط های امنی 
برای شهروندان ایجاد شد، در سال جاری نیز 
محلی در کنار مادی خیابان آیت ا... خادمی که 
وضعیت مناسبی نداشت به این امر اختصاص 
داده شــد. محمدحســینی با بیان اینکه این 
پاتوق با مساحت حدود ۴۰۰ مترمربع در حال 
احداث اســت، اضافــه کــرد: طراحی خاص 
این محل شامل جداســازی جداول سنگی، 
سنگ فرش ها، باغچه ها و تجهیزاتی از جمله 
مبلمان شهری است که محیطی ایده آل برای 
شــهروندان فراهم خواهد کرد. وی با اشاره به 
پاتوق تــازه بهره برداری شــده در خیابان رباط 
گفت: برای نخستین بار در این منطقه، پاتوق 
شــهری بازارچه رباط با ظرفیت ۱۵ پارکینگ 

خودرویی طراحی و احداث شد.

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: در سه سال گذشــته تلاش های قابل توجهی برای ارتقای مناطق کمتربرخوردار شهر اصفهان انجام و بودجه های 
ویژه ای به این مناطق اختصاص داده شده است تا فاصله آن ها با سایر مناطق شهر به حداقل برسد.

محمد نورصالحی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: با این حال، هنوز مناطقی وجود دارد که نیازمند توجه بیشتری است و باید اهتمام مدیریت شهری در این 
زمینه تقویت شود. وی با اشاره به قطعی مقطعی برق در سطح شهر ادامه داد: در روزهای اخیر با ادامه گرمای هوا و نیاز به تعمیرات بعضی نیروگاه ها، ناترازی 
برق افزایش یافته و قطعی برق در سطح شــهر اصفهان مشاهده می شود؛ این موضوع موجب خاموشــی چراغ های راهنمایی در بعضی چهارراه ها و ایجاد 

مشکلات ترافیکی شده است.
وی افزود: لازم اســت برای مواجهه با این معضل، تدابیر مناسبی همچون اطلاع رســانی قبلی قطعی ها، حضور پلیس راهور و یا هوشمندسازی چراغ های 
راهنمایی برای حفظ نظم ترافیک اندیشیده شود، همچنین مدیریت شهری برنامه های مؤثری برای تأمین پایدار برق و کاهش اختلالات در این زمینه داشته 

باشد.

فاصله مناطق کمتر برخوردار با سایر مناطق شهر اصفهان به حداقل می رسد

آغاز فعالیت ستاد 
مهر در منطقه یک 
شهرداری اصفهان

علی رضــی زاده، مدیــر منطقه یک 
شــهرداری اصفهان از آغــاز فعالیت 
ستاد مهر برای روان سازی ترافیک، 
ایمن سازی و اطلاع رسانی به مناسبت 
آغاز ســال تحصیلــی در منطقه یک 

شهرداری اصفهان خبر داد.

عکس خبر

عکس: ایمنا
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مدیر روابط عمومی فــولاد مبارکه گفــت: درحالی که اخبــار و اطلاعات 
منتشرشده از واحدهای صنعتی و فولادی کشور از خسارت چند میلیارد 
دلاری صنایع به علت قطعی گسترده برق و خاموشی های فصل تابستان 
حکایت دارد، این بیم و نگرانی وجود دارد که بحران ناترازی در فصل سرد 
زمستان، روی ناخوش خود را بار دیگر با قطع گاز به صنایع نشان دهد که 
اگر این اتفاق بیفتد، تیر خلاص بر پیکر تولیــد و صنعت و به ویژه صنعت 

فولاد کشور زده خواهد شد.
محمدجواد براتی افزود: نام گذاری سال جاری به نام سال »جهش تولید 
با مشارکت مردم« از ســوی رهبر معظم انقلاب اســلامی، امید و انگیزه 
تولیدکنندگان و فعالان صنعتی کشــور برای تحول آفرینی، رکوردشکنی و 
افزایش کمّی و کیفی تولید را دوچندان ساخت و انتظار می رفت با تصویب 
قانون تأمین مالی تولید و زیرســاخت ها در مجلس شــورای اسلامی و 
ابلاغ آن به دولت، روند تولید در کشور با ســرعت بیشتری تداوم یابد که 

متأسفانه ناترازی در انرژی برق کشور کام تولیدکنندگان را تلخ کرد.
مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه افزود: ناترازی 20 هزار مگاواتی تولید و 
مصرف برق در فصل تابستان، فشارهای کمرشکنی را به عرصه تولید کشور 
تحمیل کرد و علی رغم پیش بینی ها و وعده های وزارت نیرو در خصوص 
توزیع این ناترازی در دو بخش خانگی و صنعتی، بیشترین فشار به بخش 
صنعت و به ویژه صنعت فولاد کشور وارد شــد و تولیدکنندگان با خسارات 
فراوان تولیدی و اقتصادی مواجه شــدند و بالطبع اثر وضعی ناتوانی در 
تأمین انرژی و عدم مدیریت راهبردی برق در کشــور با تأثیر مستقیم بر 

اقتصاد کلان کشور، موجب کمبود کالا در بازار و افزایش قیمت محصولات 
تولیدی و صنعتی و تورم در بازار می شود که این امر به نوبه خود، افزون بر از 
دست رفتن فرصت های اشتغال، معیشت مردم را متأثر می سازد، ضمن 
اینکه با کاهش تولید،جایگاه ایران در جهان در معرض خطر قرار می گیرد 

و مشتریان و بازارهای صادراتی از دست خواهند رفت.
مدیــر روابط عمومــی فــولاد مبارکه گفــت: باوجود سیاســت گذاری، 
برنامه ریــزی و تلاش های فراوان شــرکت فولاد مبارکه بــرای مدیریت 
مصرف و مدیریت بحران در جهت کنترل خسارات و کاهش آسیب های 
ناشی از ناترازی برق، متأسفانه عدم تأمین برق این شرکت در سال جاری 
موجب ایجاد زیانی گسترده شده و عدم النفع فولاد مبارکه از قطعی برق 
به میزان 57 هزار میلیارد ریال تخمین زده می شود، این در حالی است که 
این شرکت ســرمایه گذاری های فراوانی برای خودتأمینی انرژی برق در 
سال های اخیر انجام داده است. در سال گذشته، با سرمایه گذاری بیش 
از 20 هزار میلیارد تومانی شــرکت فولاد مبارکه، بخشی از نیروگاه سیکل 
ترکیبی شهید احمد کاظمی راه اندازی شــد. اجرای فاز دوم این نیروگاه 
نیز در ابتدای ســال جاری انجام شد و فاز ســوم آن نیز به همراه احداث 
بزرگ ترین نیروگاه تجدیدپذیر خورشیدی کشور با سرعت و قوت در حال 
انجام است و فولاد مبارکه در آینده نزدیک 1500 مگاوات از برق موردنیاز 

کشور را در مدار قرار می دهد.
براتی گفت: به نظر می رسد در وضعیتی که حجم مصرف انرژی در کشور 
به طور فزاینده ای رو به افزایش است، در فصل زمستان نیز شاهد افزایش 
مصرف گاز در بخش خانگی باشیم و در چنین شــرایطی، بی مهری نهاد 
دولت به عنوان متولی اصلــی مدیریت تولید، انتقــال و تولید انرژی گاز 
در وهله اول شــامل حال صنایع بزرگ می شــود و ایــن تصمیم آخرین 
ضربه ای است که می تواند در ســال جهش تولید بر بدنه تولید کشور وارد 
شود و امیدها و انگیزه ها برای تولید و رکوردشکنی و افزایش کمّی و کیفی 

محصولات را به ناامیدی بدل کند.
باوجودآنکه در واپسین روزهای تابستان انتظار می رود صنایع در ماه های 
پیشِ رو، بابت قطعی برق و خاموشی نفس راحتی بکشند، اما نگرانی از 
قطع گاز در زمستان، همچنان صنعتگران و تولیدکنندگان را آزار می دهد و 
انتظار می رود در مدت زمان اندک باقیمانده تا فصل زمستان، وزارت نفت 
با اتخاذ تصمیمات درســت و افزایش توان خروجی نیروگاه ها و تسریع 
در اجرای طرح های توسعه، ناترازی گاز در فصل زمستان را مدیریت کند 

و جلوی ضرر و خسارت بیشتر تولیدکنندگان و صنعتگران گرفته شود.

مدیرعامل ســازمان ســرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری 
اصفهان گفت: با تکمیل مجموعه فرهنگی و گردشگری غذایی »متروبام« 
این پروژه مشارکتی به صورت رسمی آماده افتتاح و بهره برداری شده است 

و مرکز رویدادهای فرهنگی چهارباغ می شود.
مسعود حیدری در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: پروژه مشارکتی متروبام از 
جمله پروژه هایی است که در راستای مولدسازی دارایی های شهر انجام شد 
و هدف از احداث آن، ارزش آفرینی اقتصادی و ایجاد درآمد پایدار از مسیر 

مشارکت با بخش خصوصی متخصص و توانمند است.
وی با تشریح ابعاد این پروژه ارزشمند در گذر تاریخی و پیاده راه فرهنگی 
اصفهان تأکید کرد: این پروژه مشــارکتی با زیربنــای 3500 متر مربع در 
چهار طبقه و به صورت مشارکتی تجهیز، آماده سازی، بهره برداری و انتقال 

مجموعه در محل ایستگاه غربی مترو میدان انقلاب انجام شد و متشکل از 
پنج مجموعه تجاری و فرهنگی از جمله کافه، رستوران و شهر کتاب و نوشت 
افزار است. از ویژگی های بارز این پروژه می توان به اختصاص 800 متر مربع 
از فضای آن، به کاربری فرهنگی، فروش کتاب و نوشت افزار، کتابخوانی و 
برگزاری رویدادهای اجتماعی و شهری اشاره کرد که با بهره برداری از آن، این 

مکان به مرکز رویدادهای فرهنگی گذر چهارباغ تبدیل می شود. 
حیدری ادامه داد: پروژه مشــارکتی متروبام با سرمایه گذاری 120 میلیارد 
تومانی بخش خصوصی متخصــص اجرا و توســط فرانچایزهای نامی و 
معتبر صنعت غذا و مقــولات فرهنگی مورد بهره برداری قرار گرفته اســت 
 تا ضمــن رونق اقتصــادی، خدماتی با کیفیت مناســب و درخور و شــأن

 گردشگران داخلی و خارجی ارائه کند.

رئیس شبکه دامپزشکی شهرســتان لنجان گفت یکی از خسارت بار ترین و 
مهلک ترین بیماری های مربوط به حوزه پــرورش، در صنعت طیور بیماری 

آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان می باشد.
به گزارش روابط عمومی شــبکه دامپزشکی شهرســتان لنجان، دکتر محمد 
ســلیمانی پور از آغاز طرح ردیابی ســرمی و مولکولــی آنفلوآنزای فوق حاد 
پرندگان خبر داد و گفت: بیماری آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان به عنوان یکی 
از مهمترین تهدیدهای صنعت طیــور و همچنین یکی از بیماری های زئونوز 
)مشترک بین انسان و دام( می باشد که در صورت شیوع منجر به خسارات 
زیادی از جمله اقتصادی، اجتماعی و اعمــال محدودیت های متعدد برای 

صنعت طیور می گردد.
وی همچنین در ادامه افزود: در راستای اجرای این طرح شبکه دامپزشکی 
شهرستان لنجان اقدام به نمونه برداری سرمی، بالغ بر 600 قطعه طیور بومی 
در روستاهای سطح شهرستان نموده که این طرح در قالب تعداد 2 اکیپ دو 
نفره از کارشناسان این شبکه و در روستاهای کلیشادرخ، مورکان، رحمت آباد، 

چمعلیشاه، هاردنگ و زمان آباد و به مدت هفت روز برگزار شد.

وی در پایــان از کلیه اهالی روســتاهای مذکور که در این طرح شــرکت و با 
کارشناسان شبکه دامپزشکی شهرستان همکاری نموده بودند تشکر و اضافه 
کرد: همکاری در طرح هایی از این دست علاوه بر اینکه گزارشی از سلامت دام 
و طیور روســتاییان ارائه می نماید. بالطبع، امنیت بهداشتی اهالی و پرورش 

دهندگان دام و طیور در روستاها را نیز تضمین می کند.

توسط شبکه دامپزشکی شهرستان لنجان صورت گرفت؛

 طرح نمونه گیری از طیور بومی جهت ردیابی مولکولی آنفلوآنزای 
فوق حاد پرندگان در شهرستان لنجان

مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری شهرداری اصفهان: 

پروژه مشارکتی»متروبام« مرکز رویدادهای فرهنگی چهارباغ می شود
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مدیر روابط عمومی فولادمبارکه مطرح کرد؛

ناتوانی در تأمین انرژی در زمستان؛ تیر خلاص بر بدنه تولید
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